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Z A P I S N I K 
 
 sa 14. sjednice Gradskog vijeća Grada Nove Gradiške održane 7. ožujka 2019. u 
Gradskoj vijećnici, Trg kralja Tomislava 1., Nova Gradiška. 
 
 Sjednicu je sazvala Ljepša Rakas-Vujčić, dr.med., predsjednica Vijeća. 
 
 Sjednica je započela s radom u 12,05 sati. 
  
 Po završenom prozivanju Ljepša Rakas-Vujčić, dr.med., predsjednica Vijeća utvrdila je 
da je od ukupno 17 izabranih članica i članova Gradskog vijeća sjednici nazočno 14. 
 

 Nazočni: Ivan Adžić, prof., Igor Babić, dipl.ing.građ., Tomislav Bećirević, Željko 
Bešlić, dipl.ing.šum., Željko Bigović, ing., Vlatko Greiner, Vesna Đapić, Zoran Gazibarić, 
Franjo Kikić, spec.admin.publ., Jelena Kovre, mag.educ.art., Marijan Radić, Ljepša Rakas-
Vujčić, dr.med., Marijana Škara Ivković, univ.spec.oec. i Antun Škvorčević.  
 
 Izostanak su ispričali: mr. Ljiljana Lukačević, spec.kl.psih., Ljiljana Ptačnik, prof. i 
Matej Zboril, vijećnici Gradskog vijeća. 
 
 Ostali nazočni: Vinko Grgić, dipl.ing.arh., gradonačelnik, Ivana Trupina, mag.oec., 
zamjenica gradonačelnika, Borislav Vidošić, zamjenik gradonačelnika, Zlatko Zebić, dipl.iur., 
v.d. tajnika Ureda grada, Ljiljana Ranisavljević, dipl.oec., v.d. pročelnice Upravnog odjela za 
financije, Goran Tomljanović, dipl.iur. v.d. pročelnika Upravnog odjela za komunalne poslove, 
Andrea Štengl, dipl.ing.arh, voditeljica Odjeka za prostorno uređenje i zaštitu okoliša, Tomislav 
Sigurnjak, dipl.ing. geodezije, voditelj Odsjeka za graditeljstvo i upravljanje gradskom 
imovinom, Manuela Stipetić, dipl. oec., komunalna redarica kao i predstavnici sredstava javnog 
informiranja. 
 Zapisnik je vodila Nela Bednarik, stručna suradnica u Uredu grada. 

 
Predsjednica Gradskog vijeća, nakon što je pozdravila nazočne i utvrdila da je sjednici 

nazočan dovoljan broj članova Gradskog vijeća za pravovaljano odlučivanje upitala je članove 
Vijeća da li imaju primjedbi na Zapisnik sa 13. sjednice Gradskog vijeća održane  18. prosinca 
2018. godine. 

 
Budući da primjedbi na Zapisnik nije bilo, Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške 

temeljem članka 116. stavak 3. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Nove Gradiške 
(«Novogradiški glasnik», broj 1/18), jednoglasno je usvojilo Zapisnik sa 13. sjednice Gradskog 
vijeća održane 18. prosinca 2018. godine. 

 
LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ, predsjednica Gradskog vijeća, upitala je članove Vijeća 

da li imaju prijedloga za promjenu Dnevnog reda 14. sjednice Gradskog vijeća, a kojeg su 
primili u Pozivu za sjednicu. 

 
Budući da prijedloga za dopunu ili promjenu Dnevnog reda nije bilo, Predsjednica 

Gradskog vijeća stavila je prijedlog Dnevnog reda na glasovanje. 
 

 Gradsko vijeće  glasujući 14 „za“, nitko „protiv“ temeljem članka 87. stavak 3. 
Poslovnika Gradskog vijeća Grada Nova Gradiška («Novogradiški glasnik», broj 1/18), 
utvrdilo je   
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 D N E V N I     R E D 

 
1. Aktualni sat, 
2. Prijedlog odluke o provođenju postupka stavljanja izvan snage Detaljnog plana 

uređenja Centar III u Novoj Gradiški, 
3. Prijedlog odluke o provođenju postupka stavljanja izvan snage dijela Detaljnog 

plana uređenja naselja Urije u Novoj Gradiški, 
4. Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o podjeli poslovnih udjela trgovačkog društva 

„Odlagalište“ d.o.o. Nova Gradiška, 
5. Prijedlog odluke o darovanju zemljišta u vlasništvu Grada Nove Gradiške, 
6. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o zakupu poslovnih prostora 

u vlasništvu Grada Nove Gradiške, 
7. Prijedlog odluke o prodaji poslovnih prostora u vlasništvu Grada Nove Gradiške, 
8. Prijedlog rješenja o imenovanju v.d. ravnateljice Gradske knjižnice, 
9. Izvješće o lokacijama i količinama odbačenog otpada, troškovima uklanjanja 

odbačenog otpada i provedbi mjera za uklanjanje otpada odbačenog u okoliš u 
2018. 

 
 
Točka 1. AKTUALNI SAT 
 

MARIJAN RADIĆ, nakon što je pozdravio sve nazočne u Gradskoj vijećnici, te 
posebno slušatelje radio postaja: „Danas ću postaviti samo jedno pitanje Gradonačelniku, jer 
smatram osobno da se radi o vrlo bitnom pitanju, o vrlo bitnoj problematici. Radi se o 
Regionalnom odlagalištu Šagulje u Prvči. Nama je svima manje-više poznato da prije jedanaest 
godina je Regionalno odlagalište kao takvo locirano i doneseno Odlukom Županijske skupštine 
i formirana tvrtka. U svih ovih deset, odnosno jedanaest godina gotovo da ništa nije učinjeno 
po tom pitanju. Radi se o vrlo, vrlo bitnoj stvari prije svega za žitelje Prvče, a onda Kovačevca 
i južnih dijelova ovoga grada. 2018. godine su dobivena prva sredstva za izradu projektne 
dokumentacije, za izradu Studije za utjecaja na okoliš, za izradu dokumentacije prometne 
infrastrukture i tako dalje, pa bih ja zamolio Gradonačelnika, a ovo je pitanje; da li je moguće 
da gospodin, vaš prezimenjak, gospodin Josip Grgić kao direktor, jedini zaposlenik i direktor 
Odlagališta regionalnoga, dođe u Novu Gradišku gdje bi u razgovoru s našim stručnim 
službama, a naravno i s zainteresiranim građanstvom, da stavimo na dnevni red ovaj problem, 
da počnemo rješavati jer neće to tako lagano ići, biti će tu puno problema i tako dalje i tako 
dalje, pa volio bih Vaš odgovor.“ 
 

VINKO GRGIĆ, nakon što je pozdravio sve nazočne i slušatelje radio postaja: „Kolega 
Radić, na Vaše pitanje moj odgovor je da, moguće je. Sazvati ćemo jedan sastanak, sve ovo što 
ste rekli i napraviti ćemo i dobiti ćemo dodatne informacije. Mi pratimo to sa strane, otprilike 
prema natpisima u tisku ili u medijima, kako bude. Bilo bi zgodno da malo dobijemo dodatne 
informacije iako je kolega, moj prezimenjak Josip Grgić bio prije jedno četiri ili pet mjeseci, 
malo mi je objasnio, ali bilo bi lijepo da to objasni i Vama i gradskim vijećnicima i svima koji 
to žele čuti.“ 
 
 LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ upitala je vijećnika da je zadovoljan odgovorom. 
 

MARIJAN RADIĆ odgovorio je da je. 
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VESNA ĐAPIĆ, nakon što je pozdravila sve nazočne i slušatelje radio postaja: Imam 
dva pitanja za Gradonačelnika. 

1.  Što se događa sa Sportsko - rekreativnim centrom na Slavči?  
2. Molim vas da pojasnite u kojoj fazi su investicije u Industrijskom parku kao 

Tehnološki inkubator, infrastruktura i Solarna elektrana.“ 
 

VINKO GRGIĆ: „Poštovana kolegice Đapić, mi smo najavili prije dvije godine znatna 
ulaganja u sportsku infrastrukturu po cijelom gradu, a posebice na Slavči. Kao što je vidljivo, 
izgrađeni su teniski tereni, napravljeno dječje igralište i ono što sad se radi, radi se priprema za 
malonogometni teren na umjetnoj travi. Priprema znači rješavanje svih potpornih zidova, 
tribina i svega ostaloga, bez umjetne trave. Umjetnu travu smo kandidirali prema Ministarstvu, 
prema gospođe Kostelić, znači prema tome Fondu. Očekujemo, nadam se da će biti pozitivan 
odgovor, ukoliko bude ići ćemo u financiranje, odnosno u sufinanciranje i završiti ćemo ove 
godine. S druge strane, u ovom trenutku ishodimo građevinsku dozvolu za zdravljak i za 
svlačionice koje će biti sastavni dio toga kompleksa i vjerujem da ćemo to sve ove godine riješiti 
na zadovoljstvo svih sportaša i svih ljudi koji žive na Slavči i u neposrednoj blizini. 
 S druge strane, pitali ste me za Industrijski park. U ovom trenutku imamo tri aktualna 
projekta, u stvari sva tri su u fazi realizacije ili pripreme faze realizacije. Što se tiče Tehnološkog 
inkubatora vrijednost, procjena vrijednosti 27, 28 milijuna kuna, u ovom trenutku traje natječaj 
za izvođenje. Mislim da je kraj, 1.4. je dan u 10:00 sati kada ćemo otvoriti ponude i vidjeti gdje 
se nalazimo, gdje jesmo, znači po nama je stvar gotova ali moramo vidjeti kakve će biti ponude, 
da li će opet iskočiti cijena od 47, 48 milijuna kuna najjeftinija, puno smo radili na tome i morali 
smo napraviti izmjenu i dopunu građevinske dozvole jer smo optimizirali sustav hale koji je bio 
prijašnji i nismo imali novaca za to, jer da vam napomenem 20 milijuna kuna ćemo dobiti ili 
19,999999….od Ministarstva gospodarstva kako je već i dogovoreno. Isto tako mogu sa 
zadovoljstvom reći da ovih dana potpisujemo ugovor s Ministarstvom gospodarstva također za 
sufinanciranje poduzetničke infrastrukture, a to je cesta, vodovod, odvodnja do kraja naše zone, 
u dužini nekakvih devetsto sedamdeset - devetsto osamdeset metara. Vrijednost je procijenjena 
na nekakvih šest milijuna kuna i nešto, od toga je pet nepovratnih. Danas sam potpisao jedan 
dokument i očekujemo vrlo, vrlo brzo potpisivanje ugovora i pokret, hajdemo reći, u natječaj 
za izvođenje radova. I zadnja je međugranična suradnja. Dobili smo također pozitivno mišljenje 
Fonda, to je međugranična suradnja s Gradom Šapcom, otprilike 840.000,00 eura, na dva dijela 
se dijeli, naš plan je napraviti foto naponsku elektranu veličine ili vrijednosti oko pola MW. 
Prikupljamo dokumentaciju, ishodimo dozvole i još ćemo vidjeti, evo nadam se da ćemo sve 
uspjeti riješiti do dogovorena vremena. Financiranje je 85 posto iz Ministarstva, odnosno iz 
Fonda. Tako da su to tri lijepe vijesti za naš Industrijski park koji će definitivno potencirati i 
naš, ne samo razvoj, već napraviti puno toga, osigurati kompletnu investiciju, odnosno osigurati 
ćemo kompletnu investiciju, završiti ceste, napraviti Tehnološki inkubator i riješiti, nadam se 
foto naponsku elektranu. S druge strane očekujemo vrlo brzo dogovor ili potpisivanje ugovora 
na sjevernu parcelu Industrijske zone koja je danas u vlasništvu Države, nekakvih malo manje 
od 50.-tak hektara. Mislim da smo dobili suglasnost iz svih ministarstava da to, to sad je 
trenutno u Ministarstvu imovine i da će uskoro ići na Vladu. Mislim da ćemo s time, ako to 
uspijemo riješiti, zatvoriti jedan veliki ciklus onih potrebnih stvari koje moramo riješiti da naša 
Industrijska zona bude zaista industrijska i najkvalitetnija kako je često predstavljamo.“ 
 
 LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ upitala je vijećnicu da li je zadovoljna odgovorima. 
 

VESNA ĐAPIĆ odgovorila je da je. 
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IVAN ADŽIĆ, nakon što je pozdravio sve nazočne: „Imam dva pitanja za 
Gradonačelnika i Gradsku upravu. Znači, koji su to projekti energetske obnove koje Grad radi 
u ovome trenutku i u kojim su fazama? Drugo pitanje se odnosi na gradsku tržnicu - da li se 
nešto novo sprema i radi na tom pitanju?“ 
 

VINKO GRGIĆ: „Prije nego što odgovorim kolegi Adžiću, samo ću reći i najaviti 
sjednicu Gradskoga vijeća vrlo, vrlo brzo sljedeću, do kraja ovoga mjeseca s obzirom da smo 
dobili, kao što sam rekao, pozitivan odgovor iz tri fonda i moramo sada pripremiti, osigurati 
rebalans kako bi osigurali sredstva da možemo ići u realizaciju toga. Jedan dio smo osigurali, 
ali kroz rebalans ćemo osigurati drugi dio, tako da vam to najavljujem iako će to naša 
Predsjednica na kraju još jednom potvrditi. 

Što se tiče energetske obnove pročelja, na tome se stvarno, radimo već jako dugo kao 
što znate, evo potpisali smo ugovor sa slavonskobrodskom tvrtkom Dinamix. Vrijednost 
ugovora blizu tri milijuna kuna. Riječ je o energetskoj obnovi Društvenog doma. Skela treba 
biti stavljena svaki dan, mislim da je to gotova stvar što se tiče toga. Sufinanciranje oko 50%  
Ministarstva, odnosno Fonda. S druge strane dobili smo pozitivno mišljenje za nogometni klub 
Slogu, također negdje oko 600.000,00 kuna, projekt koji će također biti sufinanciran. Mislim 
da ćemo natječaj raspisati za jedno mjesec, mjesec i pol dana. 
 Isto tako pripremamo tri dokumentacije. Jedna je za Remont, druga je za Društveni dom 
i treća je za Prekršajni sud. Znači, to su tri zgrade koje su još ostale da bi ih energetski obnovili. 
 Natječaj koji je trebao biti planiran početkom drugog mjeseca premješten je na šesti 
mjesec i do tada ćemo završiti svu potrebnu dokumentaciju i krenuti u pripremu za dobivanje 
tih sredstava. Ja vjerujem da ćemo do kraja godine imati odgovor, odnosno rješenje, nadam se 
pozitivno, da bi sljedeće godine i ta tri objekta riješili. Znači, ove godine pripremamo završiti 
Slogu i naravno Dom kulture u principu kao najveću investiciju. 
 Što se tiče gradske tržnice, također dosta bitna stvar, raspisan je natječaj za projektiranje, 
kompletno za ishođenje građevinske dozvole. Vrijednost natječaja neto negdje oko 150.000,00 
kuna, dobila je jedna projektantska firma koja će na tome raditi, ima određene rokove. Cilj nam 
je ove godine ishoditi građevinsku dozvolu, a onda sljedeće godine u Proračunu osigurati 
sredstva da bi tijekom sljedeće godine već napravili tu tržnicu na najbolji, najsuvremeniji i onaj 
optimalan način za potrebe naših OPG-ovaca, poljoprivrednika koji prodaju svoje proizvode 
tamo jer mislim da smo dužni to njima osigurati. Nisu to samo voće i povrće, to su i mliječni 
proizvodi za koje znate da imamo velikih problema. S time bi trebali završiti tu priču.“ 
 
 LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ upitala je vijećnika da je zadovoljan odgovorom. 
 

IVAN ADŽIĆ odgovorio je da je. 
 

JELENA KOVRE, nakon što je pozdravila sve nazočne: „Imam dva pitanja za 
Gradonačelnika. Prvo je vezano uz nastavak radova u Pučkom otvorenom učilištu Matija Antun 
Relković. Znamo da je, odnosno ne, možda dio od vas zna da je ravnateljica Danijela Juranović 
povukla još 500.000,00 kuna sredstava, Zanima nas točno za što? drugo pitanje vezano uz 
nastavak uređenja Centra, odnosno dijela gdje je Katastar i zgrada Caritasa, što se planira, kako 
se planira i tako dalje? “ 
 

VINKO GRGIĆ: „Vrlo sam zadovoljan što smo i ove godine, odnosno što je 
ravnateljica Juranović kandidirala i odlično pripremila projekt prema Ministarstvu kulture i ove 
godine ćemo uspjeti od njih dobiti 500.000,00 kuna. Sjećate se lani da smo uz tih 500.000,00 
kuna i s naših 500.000,00 kuna opremili, odnosno uredili kompletno dvoranu. Ovdje će novac  
biti utrošen za spuštene stropove, novu rasvjetu, gletanje, ličenje, promjenu podnih obloga i 
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sanitarnog čvora u garderobi i čitavom prostoru Glazbene škole, što znači sedam učionica i 
zbornica. Tako da će cijela zgrada praktično od ove godine, osim pročelja o čemu sam govorio, 
energetske obnove, s novom stolarijom, s novom toplinskom izolacijom potpuno iznutra biti 
obnovljen jer tamo imamo i Glazbenu školu, imamo i Studij sestrinstva, namjeravamo još nešto 
dovesti tako da imaju stvarno kvalitetne uvjete.  

Što se tiče uređenja centra, znači nekakav prioritet nam je zgrada Katastra i zgrada 
Caritasa, Vijećnica, Župni ured i tako dalje. Znači, Katastar kao što ste vidjeli skela je gore, 
ljudi obijaju određene dijelove. Uspjeli smo u financiranju od 1,800.000,00 kuna bruto osigurati 
400.000,00 kuna od Državne geodetske uprave i 100.000,00 kuna od Ministarstva kulture. 
Vjerujem da imaju šest mjeseci da će to do Novogradiškog glazbenog ljeta trebalo biti završeno. 
Isto tako napraviti ćemo preseljenje Turističke zajednice koja će doći u ovu zgradu Caritasa 
kako sam već spomenuo Župnog ureda. Dogovorili smo se sa župnikom, potpisali smo odličan 
ugovor gdje ćemo uložiti sredstva Grada za obnovu pročelja tako i interijera na dugoročni jedan 
rok najma i mislim da ćemo i tu zgradu fino urediti, srediti i tako. Dobili smo suglasnost, 
odnosno župnik je dobio suglasnost od konzervatora, priprema radove i evo…“ 
 
 LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ upitala je vijećnicu da li je zadovoljna odgovorima. 
 

JELENA KOVRE odgovorila je da je. 
 

VLATKO GREINER, nakon što je pozdravio nazočne: „Imao bih dva pitanja. Prvo je 
vezano za Dom hrvatskih branitelja. Kada bi trebalo početi uređenje tog dvorišta iza, znači 
vezano za popločenje i za onu sjenicu. Drugo pitanje, vidimo sad ovo led-rasvjeta je po gradu 
i da se mijenja sve i čak i vizura što bi se reklo, kolike će biti uštede, a znamo i da ovi ugovori 
vezani za plin izlaze, ja mislim 2024. godine, pa koliko će to utjecati na samo građanstvo?“ 
 

VINKO GRGIĆ: „Kolega Greiner, što se tiče Doma hrvatskih branitelja  tamo ste vrlo 
često i znate sve o tome. Naš dogovor je bio da Grad sudjeluje u izgradnji jedne sjenice, da 
uredi parkiralište iza, sa južnog dijela te zgrade. Projekti su gotovi. Evo, s ljepšim vremenom,  
ako se ovakvo vrijeme nastavi, vjerojatno će vrlo brzo krenuti u realizaciju toga na zadovoljstvo 
naših branitelja koji će moći u dvorištu pod istim tim vremenom moći bivati tamo, družiti se i 
sve što je potrebno.  

Što se tiče led-rasvjete, mi smo računali da će nekakvih 300.000,00 kuna biti uštede u 
odnosu na milijun kuna koje smo do sada plaćali. Ovu razliku ćemo plaćati još jedno sedam, 
osam godina ili nešto, firmi, tvrtki koja je dobila na natječaju, koja nam je besplatno, mislim 
nije besplatno, dala nam je doduše nekakav leasing i kako to već nazvati, esco-model ili nešto, 
međutim ono što me veseli je upravo ova foto naponska elektrana koja će nam stvarati određene 
prihode i to znatne prihode tako da jednog dana kada isplatimo ovu rasvjetu, naša cijena 
rasvjete, vanjske rasvjete, pa čak i javnih zgrada u vlasništvu Grada biti će svedena na nula 
kuna. Foto naponi će proizvoditi svoju, mi ćemo nju direktno stavljati ili u distribuciju ako 
budemo imali viška ili u Industrijski park što svi očekujemo, tako da netko tko doživi te godine 
moći će sa zadovoljstvom tvrditi, odnosno uprava ta buduća da nula kuna će biti za rasvjetu i 
za struju našega grada. 

Koliko znam, za jedno pet, šest godina ističe koncesija za plin, za plinsku instalaciju, 
samo da podsjetim, znači, firma koja je dobila taj posao plinofikacije Plin projekt koji je 
napravio sve skupa, dobio je koncesiju u gradu, međutim dobio je i ugovor na dvadeset pet ili 
trideset godina, mislim dvadeset pet godina, to znači da će i ta infrastruktura jednog dana, za 
tih četiri, pet, šest godina, ne znam točno, biti u vlasništvu Grada. Grad će imati naknadu i to 
ozbiljnu naknadu od toga i evo još jedna stvar koja će jednog dana omogućiti puno veći 
Proračun nego današnji jer će imati puno manja, manja sredstva za energetiku i za koncesiju.“ 
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 LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ upitala je vijećnika da je zadovoljan odgovorom. 
 

VLATKO GREINER odgovorio je da je. 
 

ANTUN ŠKVORČEVIĆ, nakon što je pozdravio nazočne te slušatelje Radio postaje: 
„Ja imam jedno pitanje, odnosno dva pitanja. Prvo pitanje bi bilo za Gradonačelnika vezano za 
direktora Industrijskog parka, nešto da nam kažete vezano za osobu koja je izabrana, nekakve 
reference koje posjeduje. Drugo pitanje vezano je za prodaju nekretnina. Konkretno, radi se o 
čestici 2249/2 E1 i E12 – to ćemo imati u sedmoj točki ali bih volio postaviti pitanje, čisto da 
ne prođe ispod radara, da svi znamo ali ne mogu se oteti dojmu, zapravo nisu mi jasne stvari da 
Proračun koji imamo za ovu godinu, a to je Proračun rekordni za ovaj grad do sada nismo imali 
Proračun koje je u visini 101 milijun kuna i sada da moramo prodavati neke nekretnine da bi 
krpali rupe, ne znam iz kojih razloga uopće prodajemo. Radi se hajdemo reći ovdje, popularni 
Soho-bar, vrlo rado odem tamo na piće, na kavu i vjerujem da mnogi od nas. Mislim da ću i 
dalje vrlo rado odlaziti, nema potrebe da bilo što mijenjamo, Grad je vlasnik te nekretnine, ovo 
je sad korisnik trenutni koji je u tom prostoru, vjerojatno ne plaća najam zato što je nešto uložio 
pa iz tog razloga ne plaća to i sad konačno bi Grad trebao, hajdemo reći u nekakvoj budućnosti 
skoroj  mati nekakvu korist od toga i mi ga sada prodajemo zapravo. Mislim, nije to zanemariva 
ni cijena ali mislim da ipak se moglo čak nešto više postići. Cijena nije zapravo, nekih 200 eura 
po kvadratu, govorim o lokalu, ne o onom prostoru podruma, odnosno priručnog skladišta i 
ovih uz njega koji se prodaju. Ne želim, zapravo da uopće razmišljam pod dojmom da se želi 
nekome pogodovati. Ne smatram Gradonačelnika ni lošom osobom i da želi tu provući nešto 
ispod radara. Želim vjerovati kako namjere i možda jesu dobre, ali u godini kada imamo 101 
milijun kuna Gradskog proračuna, ne znam da li je neophodno bilo kakva prodaja naročito 
nekretnina koje su na tako atraktivnom mjestu kao što je sam centar grada koji definitivno je 
jedan od najreprezentativnijih lokala sada tu kod nas.“ 
 

VINKO GRGIĆ: „Poštovani gospodine Škvorčević zahvaljujem Vam se na pitanjima.  
Što se tiče direktora, evo osobno će Vam moj pročelnik poslati životopis novog direktora 

Industrijskog parka. odličan je. S druge strane mogu reći sa zadovoljstvom da smo imali četiri 
vrlo ozbiljna kandidata i da smo imali jedanaest članova koji su otprilike postavljali pitanja 
svakom kandidatu. Dvoje je bilo u razgovoru nekakvih 43 minute, jedan je bio 56, a jedna osoba 
sat i tri minute je stajala za sličnim prostorom kao što ja stojim pred Vama i bila izložena 
maksimalnim ispitivanjima u vrlo korektnoj atmosferi. Nakon toga ljudi su se izjasnili, ali oni 
ne mogu utjecati na glasanje, znači članovi Nadzornog odbora su ovlašteni za to, članovi 
Nadzornog odbora su jednoglasno definirali listu, svi su se složili i čovjek je dobio posao. Ja 
sam jako zadovoljan i sretan zbog toga što je to vrlo korektno prošlo i to će biti model za buduće, 
samo to mogu reći. 

Što se tiče prodaje nekretnina, sad ovako, sve što ste rekli, u pravu ste. Možda nekakve 
stvari koje ja možda ne bih htio ili mogao reći ovdje pred svima jer ću vam privatno sve objasniti 
jer onda ugrožavamo politiku Grada. Mi imamo namjenski za razlog zašto to radimo. Neću vam 
šapnuti, već ću Vam reći točno što i kako jer onda ćemo ili nekome dići cijenu ili ćemo spustiti 
ili nešto će se dogoditi. Ono što mogu, samo s ovog mjesta, potvrditi da smo jedan prostor koji 
je bio devastiran godinama, od njega stvorili da ne kažem čuda, jedan od najboljih prostora 
trenutno. Iz ničega smo stvorili tu vrijednost i osjetili smo da je prilika da uđemo u daljnje 
korake, ali ti daljnji koraci će isključivo biti sa razlogom, tako da nemojte misliti da bilo što 
skrivam, ne daj Bože ako želite biti će te u komisiji. Ja ću Vas staviti u komisiju osobno da ne 
bi bilo slučajno nečega, ne daj Bože pogodovanja, ne daj Bože bilo kakvih drugih stvari jer mi 
smo odgovorni na kraju krajeva. Možemo za to odgovarati. Slobodno pošaljite inspekciju, 
komisiju, bilo koga, ne samo za to već i za sve ove ostale stvari. Tako da, vjerujte mi to je naša  
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odluka, odluka Uprave i idemo dalje, a mislim u konačnosti, ako se sve bude riješilo 
kako se treba riješiti, da ćete dijeliti zadovoljstvo zajedno sa mnom.“ 

 
 LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ upitala je vijećnika da je zadovoljan odgovorom. 

 
ANTUN ŠKVORČEVIĆ: „ Pa još ću razgovarati …“ 

 
MARIJANA ŠKARE IVKOVIĆ, nakon što je pozdravila sve nazočne, posebno 

slušatelje radija: „Ja imam jedno pitanje i jedno mišljenje. Moje pitanje glasi - kada se očekuju  
radovi na kružnom toku u centru grada na Trgu kralja Tomislava, te otprilike koliko će ti radovi 
trajati? Moje mišljenje se zapravo odnosi o tome, to bi moglo biti mišljenje svima nama 
vijećnicima. Dala sam se na razmišljanje u zadnje vrijeme što mi kao vijećnici po na osob, a 
isto tako i članovi izvršne vlasti, što bismo mi svatko od nas po na osob mogli napraviti za sve 
građane?  Ja sam gledala što je najbolje što ja mogu napraviti za ovaj grad i tako sam odlučila 
da je to, da ću pokušati dovesti u ovaj grad uspješne ljude koje poznam i koje sam upoznala 
kroz svoj rad i radno iskustvo i zbog toga mi je čast reći da ću u srijedu 20. ožujka u Novu 
Gradišku dovesti jednog izuzetno uspješnog mladog poslovnog čovjeka iz Osijeka. On je 
vlasnik IT-tvrtke, čovjek koji je dao otkaz na dugogodišnjem stalnom radnom mjestu tajnika u 
Poduzetničkom centru u Osijeku, čovjek koji je tajnik Osijek software-cityja i zagovarati će 
osnivanje IT-poduzetničke zone u Osijeku koja se i otvara, mislim da je to jedina IT-
poduzetnička zona koja se gradi u Hrvatskoj. Njega dovodim ovdje i uz podršku Grada, moram 
reći jer sam se konzultirala i sa Gradom. Žao mi je što ovdje nema ravnateljice Gimnazije. 
Poslala sam i njoj upit jer bih voljela da se i učenici upoznaju, da upoznaju i čuju jedno tako 
inspirativnog i karizmatičnog čovjeka. Ovim putem bih htjela reći da mi je cilj dovesti jednoga 
uspješnog čovjeka koji je voljan predati nam svoje projekte besplatno čak ako mi nađemo 
sredstva i ljude koji će to i usvojiti i želja mi je potaknuti ovdje razvoj IT-sektora u Novoj 
Gradiški tako da evo ovim putem ako ima netko zainteresiran tko se želi sastati sa tim čovjekom 
koji dolazi 20. ožujka, može mi se slobodno javiti.“ 
 

VINKO GRGIĆ: „Kolegice Marijana, Vaša konstatacija i ovo što radite, čestitam vam.  
Bilo bi lijepo da se mnogi drugi pridruže na takav način i da odrade tako uredan, korektan posao 
i vjerujem da će on biti plodonosan na kraju krajeva. S druge strane, kružni tok, već se hvatam 
za glavu. Naime, nešto nas prati loše oko toga. Mi smo još prošle godine osigurali značajna 
sredstva za to, proveli natječaj, napravili sve kako treba, čekali izvođača mjesec, dva, tri, četiri, 
pet, šest, sedam ne znam ni koliko i na kraju godine raskinuli ugovor s njim jer nisu krenuli u 
realizaciji toga. Nakon toga smo raspisali novi natječaj pod istim uvjetima i ono što je najgori 
sadržaj, što je vrlo teška situacija kod nas, novaca ima, investicija ima ali malo izvođača ima. 
Što znači da se nama na natječaj javila samo jedna tvrtka koja je ponudila veću cijenu od 
procijenjene cijene s kojom bi morali raditi rebalans Proračuna, znači od onoga što je i mi nismo 
ni potpisali ugovor već smo stornirali natječaj. Sad konačno imamo treći natječaj, mislim da je 
25.03. u 10:00 sati će biti otvaranje ponuda i vjerujem da će, evo i ovim putem pozivam sve 
naše graditeljske tvrtke koje se bave tim poslom da dođu jer smo stvarno korektni investitori, 
radimo na tome i da će se javiti nekoliko tvrtki ili barem netko tko će biti u rangu te cijene da 
prihvati taj posao. Tako da, nadam se, a prošle godine smo pripremali tu cijelu priču da bude 
do ljeta, možda nam dogodi da ove godine to riješimo, vidite da nije do nas već do tržišta, do 
svega.“ 
 
 LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ upitala je vijećnicu je li zadovoljna odgovorom. 

 
 MARIJANA ŠKARE IVKOVIĆ odgovorila je da je. 
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ŽELJKO BEŠLIĆ, nakon što je pozdravio nazočne te slušateljice i slušatelje koji prate 
ovu sjednicu: „Na početku bih konstatirao i zahvalio se Gradonačelniku nakon sizifovskih muka 
i godina smo dobili na igralištu na Jugu sadnice koje je Grad posadio i ja se na tome 
zahvaljujem. Činjenica da oporba mora kritizirati vlast, ali u ovom trenutku se Vam 
zahvaljujem za to što je učinjeno nakon inih godina koje sam to tražio i na kraju smo to ipak 
realizirali. No, idemo sada ozbiljnije. Vidim da je artiljerijska priprema napravljena od strane 
gospodina Greinera. Na prošloj sjednici sam postavio pitanje Gradonačelniku da li je 
zadovoljan s led-rasvjetom? On je rekao da nije. Međutim, sada gospodin Greiner kaže da je 
sve u redu, idemo kraju i po onoj dinamici kako se vidi, što se radi, sijalice se mijenjaju, znači 
kućišta se ne mijenjaju, sve ostaje onako kako je, sijalice se onako mijenjaju kako koja pregori. 
Čini mi se da je to tako nekakva puzajuća agresija led-rasvjeta. Ja Vas pitam još jednom, da li 
ste Vi zadovoljni sa ovom rasvjetom? Pitajte građane grada Nove Gradiške, pa mi se vraćamo 
po količini, odnosno po osvijetljenosti grada Nove Gradiške i po tehničkim karakteristikama u 
56.-tu godinu, to je jedno pitanje. Drugo pitanje je malo lakše. Pitanje asfaltiranja ulice, 
produžetak Željezničke ulice prema Ulici Gaj, to jest znamo i da ide kraj Centralnog groblja, 
da nam tu dolazi puno naših sugrađana i naravno ljudi koji žive u Gaju i tako dalje, a to već se 
godinama se vuče, da li je to moguće, da li će to ići ove godine ili kako imamo plan ili dinamiku 
izgradnje tog dijela?“ 
 

VINKO GRGIĆ: „Evo, riješili smo i vaše igralište, konačno da to ne bude samo da 
pogodujemo jednima, a ne i drugima. Uvijek ćemo pogodovati i vama, naravno. S druge strane,  
opet led rasvjeta, ja ću vam opet reći istu riječ – da li sam zadovoljan? Nisam zadovoljan. Ono 
jedino što imam je zadovoljstvo u penalizaciji, svaki dan nam je Proračun skuplji, odnosno 
bogatiji za 2.400,00 kuna. To me jedino drži, a ono što me evo veseli,  jučer sam zvao, gledam 
kroz prozor pa vidim od našega električara koji postavlja, da je cijeli Varteks napunio i mnoga 
druga mjesta napunio rasvjetnim tijelima tako da vjerujem, vjerujem sad i ja da će to, da će to 
krenuti, ali satisfakcija mi je s druge strane da 2.400,00 kuna otprilike svaki dan imamo nešto 
više novaca. Što se tiče samoga standarda nismo u 56.-toj, to  zaboravite, vjerujte mi da ljudi 
koji su radili prema projektima i pogotovo ljudi koji rade nadzor toga izuzetno su stručni ljudi 
koji mogu tražiti samo ono nemoguće doslovno što bi željeli da budemo za deset godina, ne 
prije šezdeset godina, pedeset ili koliko se već računa, tako da svijetlo tehnički proračuni su 
napravljeni za svaku ulicu, apsolutno za svaku po standardizacijama i po kriterijima. Kriterije, 
da li je državna, da li je županijska, da li je nerazvrstana, da li je jedna, druga treća. Na tom 
tragu mogu vam reći isto da Ulica Gaj je u ovom trenutku u fazi projektiranja. Ishođenje 
građevinske dozvole, nešto nas je malo usporilo s obzirom da nam je želja da napravimo most, 
onaj pješački most pretvorimo u cestovni most, povežemo s Prvčom u ovom dijelu. Naravno, 
tu su Hrvatske vode, tu je HŽ Infrastruktura, tu su konzervatori koji vrlo štite onaj zid od 
groblja. Možda znate da tamo ima nekakve stare cigle, malo betona nekakvog, međutim to ne 
nekome nekakva vrijednost. Mi to ne znamo, to je to tako i ja sam se malo iznenadio i doslovno 
traže nas maksimalne uvjete da se to zaštiti, da se to ne znam niti ja što i svako malo moramo 
promijeniti i projekte i to. Naravno, taj projekt će krenuti negdje od bunkera pa praktički tamo 
do mosta još nekoliko stotine metara dalje, odnosno ne stotinu, desetak metara dalje, ali ono što 
ćemo sada raditi isto tako izvlaštenje čestica koje nisu u vlasništvu Grada koje se nalaze u cesti, 
a znate i sami kako je bio problem sa Purgarićevom ulicom tamo. Purgarićeva je sada čista 
jedan kroz jedan. Cijeli koridor potreban za cestu je u vlasništvu Grada, tako će biti i ovo, a 
kada se steknu ti uvjeti onda neće biti problema da i dobijemo dozvole i krenemo u realizaciju.“ 
 

ŽELJKO BEŠLIĆ: „S obzirom na prvo pitanje, sve je to lijepo, svaki dan ste rekli 
2.200,00, 2.300,00, 2.400,00 kuna tako da…. Međutim, da li će se tu doći do promjene 
rasvjetnih tijela? Mi vidimo da ovo ne valja! Mi vidimo da ovo ne valja i Vi ste to rekli, Vi ste 
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to priznali, tako je. Nama izlazi za pedeset pet, šezdeset dana izlazi ugovor sa tom firmom, 18. 
svibnja prošle godine je potpisan ugovor sa rokom od godinu dana do završetka. Nema šanse 
da se to završi.“ 
 

VINKO GRGIĆ: „Koliko me pamet služi, mislim da je raskid ugovora trebao biti 
14.12. ili tako nešto. Onda smo dogovorili proširenje uz penalizaciju. Kako da ja Vama, da Vas 
uvjerim da tamo neće doći stara neka fluo cijev ili nešto drugo već će doći najsuvremenija led-
rasvjeta koja se radi u jednoj od država Europske unije. Što da ja kažem sada? Neće biti žarulja 
sa žarnom niti, neće biti fluo cijevi, neće biti ničega, neće biti onih u bojama već će biti 
najkvalitetnija, ono što standard danas kaže. Standard je jednak kako za Hrvatsku, kako za svaki 
hrvatski grad, tako i za Europsku uniju. Mi se toga držimo. Možda Vama se čini to da to nije 
tako ili možda i meni se ponekad učini, ali zaista držimo do toga jer ne možemo izmišljati toplu 
vodu jer piše, negdje piše, netko je pametan bio pa izglasao i rekao je da definira takvu i takvu 
vrijednost na toj i toj udaljenosti, na toj i toj visini i uz to sve mora napraviti svjetlo-tehnički 
proračun koji je napravljen. Kako da Vas uvjerim da će biti ono kako treba biti, da li se to nama 
sviđalo ili ne, to je tako. Neki, kažem, ljudi su pametni vjerojatno napravili ono da bude 
standard, a standard je svagdje jednak.“ 

 
 LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ upitala je vijećnika da je zadovoljan odgovorom. 

 
ŽELJKO BEŠLIĆ: „ Ne“ 
 

 LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ upitala je vijećnika da li želi odgovor u pisanom obliku? 
 

ŽELJKO BEŠLIĆ: „ Ne“ 
 
TOMISLAV BEČIREVIĆ, nakon što je pozdravio nazočne i slušateljstvo  grada Nove 

Gradiške i okolice: „Nismo se, evo, sastali tri mjeseca skoro pa ja imam puno pitanja i puno 
mišljenja, međutim, ako mi dopustite izraziti ću i ja jednu zahvalu Gradonačelniku i dva pitanja. 
U toj zahvali ću se zahvaliti Gradonačelniku, možda ste nehotično, ali na pola, nama ste uzeli 
igralište u Prvči. Prodali smo ono Mag drvu, ono zemljište i sada je tamo iza taj čovjek s pravom 
ogradio sebi tu česticu i stavio je gore bodljikavu žicu. Kako je gol odmah iza toga nije nam 
jasno kako djeca da idu po loptu kada ode preko i zamolili su me da tražim, da Vas pitam, 
odnosno da zamolimo nekakvu mrežu tamo da se nategne. I još jedna zahvala. Drago mi je za 
led-rasvjetu, kolega Radić zna, pred mojom kućom, tamo ispod Prvča 28. gotovo sedam mjeseci 
ne gori rasvjeta, pa evo zahvaljujem se na tome što će se promijeniti. 

Evo dva pitanja; poštovani Gradonačelniče, danas smo dobili jedan novi račun od našeg, 
ne bih ja rekao tvrtke, Vi ste prošli puta rekli imamo jednu uspješnu tvrtku, nije to uspješna 
tvrtka, to je jedan servis zapravo građana koji je neuspješan zapravo, a nastao spojem dvije 
neuspješne, dva servisa. To je Vodovod Zapadna Slavonija. Dobili smo danas povećanje vode 
gotovo 50 %, sa 3,90 na 5,90 kuna, to je zapravo dosta velik udar na naše stanovništvo. Također 
zanima me zašto je to tako, neću se pomiriti vjerojatno s Vašim odgovorom koji ćete reći da mi 
sada trebamo biti sretni što imamo pitku vodu već par mjeseci, bez kvarova, bez ovoga, zato su 
krive neke daljnje, daljnje prijašnje uprave te tvrtke koje su akumulirale gubitak bez ulaganja u 
infrastrukturu. Također me zanima, nemam osobno ništa niti protiv nijednog direktora, zaista 
nemam međutim zanima me zašto imamo dva direktora, zašto građani Nove Gradiške plaćaju 
dva direktora Vodovoda Zapadna Slavonija? Zašto jedan ne bude nešto drugo? Kažem, nemam 
osobno, ovdje kada se nešto kaže uvijek se ima mišljenje da je netko protiv nekoga. Nisam, 
doista ni protiv jednog direktora, međutim, zašto ih imamo dva? Smatram da oni tu ne trebaju. 
 Moje drugo pitanje je evo, ako uzmete sad ovdje ima novaca za dva, ovdje sada za nešto 
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nema. Ono što me žalosti evo, ako je netko od svih korisnika Gradskog proračuna u zadnjih 
sedam godina, to iskreno, pošteno i mukom zaradio svoju plaću i sve ono što mu pripada, su 
tete u Vrtiću. Te tete u Vrtiću zadnjih tih sedam godina umjesto u dva, rade u jednom. Imali 
smo obnovu Radosti, pa smo se stisnuli tamo u Maslačku, sad imamo Maslačak pa isto tako. 
Imam informaciju, zapravo tete su me to zamolile, srele su me na ulici, rekle su pitaj; zašto mi 
nismo jedini, sve gradske tvrtke, tako tete imaju informaciju, su dobile nagradu, odnosno 
1.750,00 kuna. Tete to nisu dobile iz Vrtića. Također Vas pitam, da li planirate i kad uskladiti 
njihovu osnovicu plaća, odnosno povećati tri posto da se ona uskladi sa Zakonom o državnim 
službenicima i namještenicima?“ 
 

VINKO GRGIĆ: „Pa evo, da kažem što se tiče igrališta vašeg, tamo. Znači, to je 
gospodarska zona, industrijska zona. Svi se kunemo ovdje u gospodarstvo, u zapošljavanje, svi 
bi imali odmah, dali bi sve da se otvori jedno dva, tri, pet, osam, sto radnih mjesta. Raspisan je 
natječaj bio, svatko se mogao javiti. Firma koja se javila donijela je Poslovni plan, donijela je 
sve parametre, kupila je na legalan način. Zašto je stavila bodljikavu žicu, pa ne znam! Pošaljite 
nam dopis jedan pa ćemo poslati komunalnog inspektora da vidimo o čemu je riječ. To je stajalo 
ta, mislim, neću uopće ulaziti u daljnju raspravu, smatramo da smo napravili korektan posao, 
dobar posao. Grad je nešto zaradio na kraju krajeva i omogućili smo, a čuo sam da imaju velike 
planove, ta tvrtka koja je tamo da ima velike planove o razvoju i izgradnju nove tvornice i svega 
onog potencijalnog što treba napraviti. Što da nismo to napravili? Proglasili bi me da sam protiv 
gospodarstva, protiv svega. To je jedna stvar. 

 Što se tiče led-rasvjete. Što da kažem, što mislite da sam ja sretan? Nisam sretan ljudi. 
Ali, evo vidite kakva je situacija i kako se to sve skupa odvija i tako je, ne možemo dalje. 
 Vodovod Zapadne Slavonije. Ja sam u tome zadovoljan čovjek, kako sam nesretan s 
led-om, tako sam sretan s ovime jer smo konačno, nakon deset i više godina uspjeli dva 
poduzeća koja nisu imali budućnost pojedinačno, staviti u jedan. Ja se čudim, ja se iščuđavam 
bivšim političarima svih vrsta, svih boja koji su nam tratili vrijeme, uništavali kako jednu tako 
i drugu tvrtku na način da nisu se mogli ujediniti. Nisu, navodno je tri godine bilo priče kako 
će se zvati Vodovod – Davor – Nova Gradiška ili Vodovod – Nova Gradiška – Davor. Ljudi su 
sjedili, sastančili, pili, otišli poslije na ručak i nisu se mogli dogovoriti tri godine na to. Onda 
su rekli biti će Vodovod Zapadna Slavonija, e onda sljedeće tri godine gdje će biti sjedište. Pa 
gdje će biti jedno, pa gdje će biti drugo. Ovo što je napravljeno, što smo objedinili i ujedinili 
to, doslovno u dvanaest i pet smo uspjeli riješiti taj problem, da nismo to napravili Slavča bi 
danas bila u stečaju. Davor bi vjerojatno bio u stečaju, što znači danas bi Slavča bila u sklopu 
Požeškog vodovoda ili Novljanskog vodovoda, Davor bi bio u sklopu Slavonskobrodskog, pa 
ne bi imali ni jednog direktora i radnika pitanje bi bilo. S druge strane mi smo morali prihvatiti 
određene, stvari koje nama nisu išle na ruku, ali da nismo prihvatili još bi se natezali slijedećih 
deset godina ljudi moji, a to je da je Davor inzistirao da mora imati direktora, jednog svog 
direktora iz Davora, Gradiška ima svog. Bez toga neće potpisati i to je bio kompromis ljudi 
moji. Što se događa, sjećate se prije dvije godine, ja se sjećam malih gradskih vijećnika, one 
djece, prvi, drugi, treći, četvrti razred koji su jedne godine poželjeli kino, pa smo im napravili. 
Znate što su druge godine tražili – čistu vodu sjećate se toga? Lako to zaboravljamo kakva je 
voda bila. Ja je osobno uz dvoje male djece tri mjeseca nisam imao kapi vode. Morao sam ići 
kod roditelja ili negdje drugdje da se tuširam. To smo sve zaboravili. Da nije bio potpisan 
ugovor Slavča ne bi imala litru vode, vjerujte mi. Bačicu su Hrvatske vode „namjerno“, 
zatvorile, da će izmuljiti cijelu priču, međutim od toga, rekli su da imaju tisuće i tisuće kubika 
mulja, ako imate više od toliko nešto onda morate naći zamjensku parcelu, kupiti parcelu, pa 
onda napraviti Studiju o utjecaju na okoliš koja traje godinu dana, pa su oni to sve napravili na 
kraju se zaključilo da ima deset puta manje mulja, da su to mogli napraviti malo drugačije, ali 
cilj je bio zatvoriti, čiji je to interes ja to ne znam, ne smijem ni govoriti, otprilike mogu 
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pretpostaviti. Cilj je bio da se Nova Gradiška sa Vodovodom ugasi i da se Davor sa Vodovodom 
ugasi. Vi znate kako je prošle godine bila suša, daleko veća nego ona prošle godine, pretprošle 
godine, mi smo imali 365 dana čistu pitku vodu, možda jedan dan je bio ili dva dana negdje 
pukla cijev pa su morali pročistiti tako dalje, ali to samo jedan manji dio grada. 
 Što reći za to? Da su tražili tri direktora, a da je uvijek bila čista i prava, ispravna voda, 
ja bih potpisao kao kompromis. Međutim, što se događa sada? Mi nećemo više biti niti Vodovod 
Nova Gradiška, ni Vodovod Zapadna Slavonija već izgleda Vodovod Slavonski Brod. Država 
donosi novi zakon, s obzirom da nemamo određenu količinu vode, odnosno korisnika bez 
obzira na ovaj veliki projekt aglomeracije sa 3.000 ovih priključaka, nemamo dovoljno 
priključaka da budemo samostalna jedinica. Što će te me pitati za tri mjeseca kada se to dogodi? 
Zašto smo izgubili? Hoću ja biti kriv što smo izgubili? Veliki je interes oko voda ljudi moji, ali 
ja sam zadovoljan što imamo tu vodu, zaista, vjerujte mi da je to dugo trpan put. Ne znam koliko 
puta sam bio u Hrvatskim vodama na sastanku s direktorima, s ravnateljima, sa svim i uvjeravao 
naše načelnike koji su u velikoj mjeri ne samo meni već svi smo si međusobno dali podršku da 
to napravimo i zadovoljstvo svih nas, gotovo svih, da ne bude, da smo napravili to i dobili vodu. 
Sada radimo ozbiljne stvari. U ovom trenutku je Natječaj za pročistač. Meni ljudi dolje iz 
Savskog Boka, dolje i sa Visoke Grede, često puta šalju slike Šumetlice koja je jednom plava, 
drugi puta je crvena, kako tko ima predizbornu kampanju tako je ona pocrveni ili poplavi očito, 
zbog toga ili nekih drugih stvari i onaj smrad što vjerojatno oni opisuju, ja ga ne mogu doživjeti 
jer mogu vidjeti samo fotografiju, nažalost. To neće više biti ako bude pročistač, neće sigurno 
toga biti, ali pročistač je vrijednost 40 milijuna kuna, ljudi moji i mi smo u ovom trenutku, 
raspisan je natječaj početkom, početkom mislim da je čak 1.4. otvaraju se, u stvari ne to je 
početkom sljedećeg mjeseca mislim da je otvaranje ponuda. Nešto je opet, neki su se žalili pa i 
tako da….. To je mega-projekt, ogroman projekt, a da nismo imali zajedničku suradnju što bi 
bilo? 

Što se tiče Vrtića, evo jednom da objasnim dragim tetama i svima zaposlenicima. Ja ne 
znam iz kojeg razloga, ali mene je zatekla situacija i činjenica da oni nisu predstavnici našeg 
Sindikata i oni čvrsto drže na toj strani. Mi smo ih zvali, pozivali, budite vi članovi svih, 
odnosno članovi Gradskog sindikata. Ja nemam realnog razloga i objašnjenja zašto ne žele biti. 
Oni su članovi Državnog sindikata. Državni sindikat donosi određene naknade, beneficije i 
isplaćuje im. Ja nisam čak ni upućen ni koliko im isplaćuje. Sad da kažem kada imaju više 
novaca onda se ne žale, da budem bezobrazan, nisam jer ne znam, ne mogu komentirati, ne 
znam što se događa, ali ako budu u sklopu našeg imati će apsolutno ista prava kao svi drugi 
članovi naših gradskih tvrtki, odnosno ustanova, apsolutno isto jer se meni stavlja na teret da 
gradonačelnik nije isplatio. Neka se pitaju, dobronamjerno, opet ovo govorim, plaće su im bile 
između 23. i 30.-tog prije godinu dana pa unazad. Danas su plaće, pa ja mislim do 10.-tog. Čim 
nam naprave dokumentaciju mi im isti dan dajemo sredstva. Uspjeli smo ih natjerati da sa 25.-
tog pošalje nam 5.-tog zahtjeve za isplatu plaće i mi im 6.-tog uplatimo i sad njima treba opet 
niz dana da ….. Gradska su tvrtka i imati će jednaka prava ukoliko budu član našeg Sindikata, 
to je zakon, ne mogu ja nekome, ja više volim ići gledati u kino, a to je Učilište pa ću ja njima 
dati više nego što čitam ili ne čitam knjige i tako, njima ću manje, to nema veze, tako da sve 
ima svoje.“ 
 

TOMISLAV BEĆIREVIĆ: „Poštovani Gradonačelniče, odgovor na onu moju 
zahvalu, ma nisam ja Vas pitao zašto smo mi to prodali i iz tog razloga smo i mi digli ruku za 
prodaju tog zemljišta na toj sjednici, nego samo zamolba, odnosno zahvala da se to stvarno 
napravi nešto da djeci ne ide, a čovjek je sasvim legalno ogradio svoju česticu, pa i ja bih 
vjerojatno.  

Druga stvar Vodovod Zapadne Slavonije, ne znam, što se mene tiče, ako bi je možda 
negdje dalje voda bila jeftinija, ja bih je tamo kupovao, bez obzira imao svog direktora ili ne 
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imao. Mislim, ne znam, možda je to strateško pitanje koje ja ne razumijem, ja samo govorim o 
povećanju cijene te vode koja po meni za sada nije primjerena. To je to.“ 
 

IGOR BABIĆ, nakon što je pozdravio sve nazočne: „Imam dva pitanja, prvo je vezano 
uz devastirane objekte iz Domovinskog rate koji su ostali. Neke su možda, ja sada ne znam, u 
vlasništvu Grada, neki su privatni, pa ima ih dosta u gradu, čujem da se čak legu lisice po njima. 
Što Grad može i kako učiniti da se ti objekti uklone ili što već?  

Drugo pitanje; da li Grad ima neke mjere za demografsku obnovu. Posebno za rješavanje 
stambenog pitanja mladih obitelji koje bi htjele ostati u ovom gradu, to je jako bitno, ako imate 
što u planu, ako nam možete prezentirati za to?“ 
 

VINKO GRGIĆ: „Evo što se tiče objekata, zgrada devastiranih, uništenih tijekom 
Domovinskog rata koje su zaista leglo parazita svih mogućih vrsta i izazivaju samo očaj naših 
građana, s obzirom da mi kao Grad ne možemo reagirati, ne možemo ući u tuđe dvorište, 
pokositi mu dvorište, malo zaliti cvijeće ili nešto drugo. Zakon nam to ne dopušta na kraju 
krajeva. Zaista je bilo ogorčenih ljudi koji su me zvali i koji su molili, mi smo evo naša 
komunalna redarica u zajedničkom timu smo pokušavali naći model kako ukloniti zakonitim 
postupkom takve stvari jer ako crijep ode na cestu, na pješačku stazu koja je u vlasništvu Grada 
onda imam pravo reagirati. Ako ne padne, ako padne u dvorište centimetar dalje, ne. To vam je 
tako. Uglavnom, mi smo uspjeli naći jedan model koji se koristi u Lipiku. Kolegica je bila tamo, 
obišla je, vidjela je, dobila je sve mogućnosti. Razgovarali smo s Ministarstvom obrane, sa 
Inženjerskom postrojbom odnosno na najvišoj razini da bi se oni mogli uključiti i ti su razgovori 
bili tijekom gotovo cijele prošle godine, vjerujte mi. Zahvaljujući našem generalu, generalu 
Jurkoviću uspjeli smo doći do značajnih ljudi gdje smo razgovarali o tome problemu i oni su 
uspjeli u svoj Proračun staviti određena sredstva gdje bi 15.-tak, 20.-tak vojnika inženjerske 
postrojbe došao u grad i bio određeno vrijeme, petnaest dana, mjesec dana ovisno koliko im je 
posao da uklone to i to na svoj račun, a nama je ono minimalno što moramo osigurati njihov 
smještaj, hranu, mislim čak hranu i ne, samo smještaj. Komunalna redarica obišla je cijeli grad 
i zaključili smo da je riječ o 20.-tak objekata, 20.-tak građevina, nešto je u vlasništvu Grada što 
je odlično, međutim imamo nekoliko koje, odnosno sa svima je komunicirano, ali takva je 
procedura. Znači, ljudi, ne košta vas ništa novaca, samo dajte suglasnost da vašu nekretninu 
možemo maknuti i očistiti i dobiti gradilište praktično. Sada to ne vrijedi ništa jer svatko bi htio 
kupiti to, gleda koliko mu je trošak uklanjanja, pa ovoga, pa onoga. Znači, to će biti sve o trošku 
Grada manjim dijelom i većim Ministarstva obrane. Razgovaralo se je gotovo sa svima i svi su 
pristali. Dali su suglasnost, međutim imamo dva objekta u Hebrangovoj 23 i Purgarićevoj 
također broj 23, nismo ishodili suglasnost jer nemamo mjesto prebivališta vlasnika. Na žalost 
ne možemo doći do tih vlasnika, pa evo i molim ljude, ako nas slušaju, njihove susjede, one 
ljudi koji znaju da nam došapnu gdje je ta adresa, da možemo se javiti ljudima, da oni mogu 
dati nam suglasnost. Riječ je o običnoj, pismenoj suglasnosti jer vjerujem da je svakom u 
interesu da to očistimo. Tako po nama, osim ove dvije kuće možda se još, još ćemo vidjeti, ali 
uglavnom se biti, većina će biti uklonjena. Tako da riješiti ćemo problem mnogobrojnog našeg 
stanovništva. 

S obzirom na demografske mjere, Grad ima parcele u Lobinom naselju na kraju, 
međutim ljudi su se neki žalili da su dosta uske, da hajdemo reći, urbanistički nisu pravilne i 
tako dalje, pa smo onda u Zagrebačkoj ulici na sjevernoj strani dali si malo truda i formirali 
jedno stambeno naselje sa 16 idealno građevinskih čestica, urbanističkih, otprilike 20 x 25 koje 
ćemo vrlo brzo krenuti u realizaciju ishođenja građevinske dozvole za prometnicu, pješačku 
stazu i isto tako vodu, kanalizaciju odnosno infrastrukturu, a ovo ćemo raspisati natječaj za 
takve parcele za mlade koji će imati odlične popuste. Kao što je bilo u Lobinom naselju, mislim 
da je riječ o 10.000 eura koje smo mi donijeli odluku, ako netko ima visoku školu pa dobije 
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neki postotak, pa ako ima djece, pa tako dalje. Doslovno, do 90 % vrijednosti mogu doći tako 
da vrijednost jedne parcele bi mogla biti tek 1.000 eura, što zaista nije, ako zadovoljavaju sve 
uvjete. Mi u prosjeku očekujemo da će biti naša procjena na bazi 50 posto suglasnosti, odnosno 
50 posto uspješnosti po njihovom bodovanjima, što će nam biti dovoljno s tim sredstvima da 
napravimo prometnicu. Evo, to je to. Ovaj dokument će se vrlo brzo naći po medijima, raspisati 
ćemo uskoro i natječaje i omogućiti ćemo, nadam se, 16 mladih obitelji, srednjih obitelji, 
hajdemo reći da kupe, mogu čak i svi ostali, ali će kupiti po realnoj, tržišnoj cijeni kakva već 
je, tako da, to je to.“ 

 
 LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ upitala je vijećnika da je zadovoljan odgovorom. 
 

IGOR BABIĆ odgovorio je da je. 
 

ŽELJKO BIGOVIĆ, nakon što je pozdravio sve nazočne i sugrađane slušatelje radio 
postaja: „Područje mog interesa je dovođenje novih investicija, novih tvrtki u našu Industrijsku 
zonu, stvaranje uvjeta i otvaranje novih radnih mjesta da bi mladi ljudi ostali ovdje u svome 
kraju. Zato, dva pitanja postavljam Gradonačelniku i vezana su oba za našu Industrijsku zonu. 

Prvo, Gradonačelniče, svojim poznatim kadroviranjem uništili ste tvrtku Industrijski 
park. Prije otprilike godine i više dana dovođenjem novog Nadzornog odbora, nove direktorice 
i Uprave, uspjeli ste u godinu dana otjerati jedanaest radnika CNC stručnjaka, inženjera 
strojarstva, inženjera, diplomiranih inženjera strojarstva. Sada, početkom godine otjerali ste i 
direktoricu koju ste sami doveli, izabrali iako ste tada na izbor imali i dva kandidata koji su bila 
daleko kvalitetnija. Nije, po meni kriva izabrana direktorica jer ona za to doista nije imala 
znanje ni kompetencije, iskustva, ali to Vama, mislim da nije u tom trenutku ni bilo bitno jer ne 
želite oko sebe ljude sa stavom i znanjem, već poslušnike kojima upravljate. U protekle tri 
godine vladavine niste doveli niti jednu novu tvrtku, niti jednog investitora u Industrijsku zonu, 
dapače uspješno uništavate postojeće tvrtke u vlasništvu Grada. Gospodine Grgiću, kao 
gradonačelnik i predsjednik Skupštine Industrijskog parka daleko si najodgovornija osoba za 
stanje u toj tvrtki koja je vrlo važna za privlačenje investicija, razvoj gospodarstva na području 
grada. Da li se Vi za to imalo osjećate odgovornim ili ne i kada će na kraju prestati ovakvo 
kadroviranje, uhljebljivanje ljudi na račun i štetu Proračuna Grada Nove Gradiške? Ovdje smo 
čuli da je izabran novi direktor, meni je drago. Bilo bi lijepo da smo čuli koji su bili kandidati i 
ime novog direktora. Naravno, ja novoizabranom direktoru Industrijskog parka želim puni 
uspjeh u radu i želim potporu Grada Nove Gradiške u tom putu.  

Drugo pitanje, isto za Industrijsku zonu i vrlo je bitno odnosi se na famoznu Betonaru o 
kojoj ste s oduševljenjem govorili  za ovom govornicom, kao prvoj investiciji koju ste doveli u 
Industrijsku zonu. Toliko vam se žurilo da ste dopustili investitoru iz Slavonskog Broda da 
započne radove bez građevinske dozvole. Kako je moguće da dozvolite takve nezakonite radnje 
u svom dvorištu ili je to stil Vašega rada? Ministarstvo graditeljstva i prostornog uređenja, 
Uprava za inspekcijske poslove iz Požege 19.10.2018. godine zabranjuje daljnju gradnju i 
donosi Rješenje o uklanjanju nasipanih dijelova. Ne postupa se po Rješenju, dapače ispod 
prozora direktorice i tajnice Industrijskog parka gradilište postaje odlagalište smeća i 
životinjskih iznutrica. Nevjerojatno što gradske službe, inspekcije, dopuštaju. Kako čujem, 
građevinski radovi na Betonari se nastavljaju, priča se da je investitor uvezao rashodovanu 
betonaru iz Francuske koju će instalirati u našoj Industrijskoj zoni. Pitam Gradonačelnika je li 
još uvijek uvjeren kako će betonsko postrojenje vrijedno, koliko sam čuo cirka 30.000 eura 
zadovoljiti visoke standarde zaštite okoliša potrebne za prehrambenu, kemijsku i druge zdrave 
proizvodnje u našoj Industrijskoj zoni. I dalje tvrdim jasno i glasno da je ova investicija 
Betonare u našoj Industrijskoj zoni katastrofalna za daljnji razvoj Industrijskog parka, 
Industrijske zone grada Nove Gradiške, ali ne znam da li Vi to shvaćate.“ 
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VINKO GRGIĆ: „Gospodine Bigović, Vi ste kontradiktorni. U prvom dijelu govorite 

da nismo nikoga doveli, u prvom dijelu Vašeg pitanja nikog nismo doveli, a sada govorite da 
smo doveli, da to nije dobro da smo doveli. Hoćete ponoviti pitanje iz početka? Ne znam što da 
Vam kažem. 

ŽELJKO BIGOVIĆ: „ Vrlo jasno rečeno, odgovorite samo na postavljena pitanja.“ 
 
VINKO GRGIĆ: „ Dobro, već ste u startu prekršili ono što ste rekli, ali dobro, evo 

ovako, idemo polako. Industrijska zona, nove tvrtke…… Niste dugo išli prema Zagrebu ili 
prema Sloveniji pa očito niste vidjeli što se događa u Industrijskom parku, a prvih petnaest 
minuta, sat vremena ste sjedili na ušima ili vani pa niste čuli što planiramo i kako planiramo i 
koje su nove investicije u Industrijskoj zoni. Vi ste financirali DING smatrajući da će ta tvornica 
doprinijeti gradu. Direktno ste ulazili u proizvodnju financiranjem proizvodnje. Mi to ne radimo 
niti ćemo to raditi, DING smo riješili na kraju krajeva. Skinuli smo sve obveze s Grada, 
međutim mi osiguravamo preduvjete, preduvjete za nove investitore pa onda se provozajte dolje 
pa ćete vidjeti da Atlantic se je proširio strašno, da smo mu prošle godine prodali preko 30.000 
kvadrata zemljišta gdje planira nove investicije. Pa onda odite dalje pa vidite da Atlantic, 
odnosno Klima oprema radi, imala je šest sada ima još osamnaest tisuća kvadrata hala gdje 
otprilike u Atlanticu je 230 zaposlenih, to sam se iznenadio, u Klima opremi  tek će sada krenuti 
puno zapošljavanje. 
 Pa onda čujete da ćemo ovu cestu završiti do kraja sa milijunskom investicijom, pa ćemo 
krenuti sa našim Tehnološkim inkubatorom, pa ćemo napraviti foto naponsku elektranu pola 
MW, mislim, ne znam da li me pratite, je li možete pratiti, hoću sporije malo? Radimo čuda. 
Radimo zaista čuda. Ja se uvijek baziram na određenim, egzaktnim podacima, a ovo su jedni 
od njih, ako možete pogledati, vidjeti. To je grafikon gdje jedna strašna brojka raste, broj 
zaposlenih. Kada ste napustili radno mjesto koje ste imali bilo je 3.710 zaposlenih, danas je 
4.632 zaposlena. Isto to radno mjesto sutradan ili prekosutra dan kada ste napustili bilo je 1.539 
nezaposlenih, danas je 800 nezaposlenih. To su egzaktni parametri od kojih ne možemo pobjeći. 
Da je drugačije ja bih se crvenio pred Vama. Vjerujte mi jer imam iole malo poštenja i 
poštovanja prema stvarnim pokazateljima. Kakvi su bili prije, u Vaše vrijeme, evo sada sam 
pročitao. Što se tiče same Betonare, gospodine Bigović, kažete da sam ja, ne znam, dopustio, 
rekli ste dopustio gradnju, ilegalnu gradnju. Kako ja mogu dopustiti nekome izvođaču da krene 
u pripremne radove, da li sam mu dao suglasnost, da li sam mu da ovlaštenje, da li sam to isto 
ovlaštenje potpisao kod javnog bilježnika? Vjerujte mi da ne znam o tome ništa. U životu sve 
što radim, radim legalno. Sve što sam sagradio, sagradio sam legalno sa svim mogućim 
dozvolama za razliku od Vas jer sam čuo da ste imali mnoge legalizacije, znači sve što ste radili, 
radili ste ilegalno i onda ste to na kraju postupkom legalizacije riješili na ovaj ili onaj način tako 
da ste krivo, krivo me prozivate. Ja mogu reći da je i ta, Betonara koliko znam dobivena je 
građevinska dozvola, koliko znam ishođene su sve suglasnosti, uključujući i energetske, 
odnosno suglasnosti okoliša koje su jako bitne i ono što ja očekujem da cijena betona, koja 
vjerujte mi da je u Novoj Gradiški najskuplja u cijeloj RH, da će biti daleko manja nego što je. 
Vi za beton, za temelje, za ploču, za već što morate dovesti beton iz Požege, Slavonskog Broda. 
klima oprema i Atlantic mislim da dovoze iz Zagreba, ljudi moji. To su sve parametri koji 
definiraju određenu investiciju. Kako da mi kažemo čovjeku - ne? Kako? Ako se drži svih 
uvjeta, svih parametara, svih ekoloških normi, svih standarda koji su propisani. Nedavno sam 
bio u Bruxellesu. U centru grada dvije velike betonare. Imate u Austriji, u Beču odlagalište, 
regionalni centar, Marijane, ne u Prvči, već u centru Beča. Ljudi idu slikati, penju se gore, a mi 
pokušavamo biti veći pape od samog Pape. Mi smo legalisti prije svega. Ako imamo dozvole, 
mi ćemo to podržati, ako imamo investicije koje će zaposliti, podržati ćemo ih. Zašto ne? Zato 
smo tu. Nećemo se ponašati bahato, to nam nije u kodu, u sastavu našeg karaktera, već pomoći 
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ćemo svima kojima možemo. Da li to nekima paše? Vjerojatno ne! To ste vidjeli maloprije. Ne 
paše! Pa ove brojke bole, to je tako, kad nesposobnost prebacuje na nekom drugog i onda svojim 
napadom, agresivnim napadom i sada ćemo mi svi, našli smo nekoga i hoćemo ga razapeti. 
Zbog čega? A u povijesti, ne toliko dalekoj povijesti bilo je svašta ljudi moji, svašta, ali o tome 
drugi puta.“ 
 

ŽELJKO BIGOVIĆ: „Naravno, vozim se autocestom, došao sam i sinoć, idem i danas 
prema Zagrebu i tako dalje. Ta čuda o kojima vi pričate klima oprema i Atlantic grupa, 
pročitajte ugovore tko ih je potpisao u čije vrijeme, u moje vrijeme su došle te dvije investicije, 
ja sam ih doveo u Novu Gradišku i u tim ugovorima je pisalo o čemu se sada radi, nastavak 
druge i treće investicije u Klima opremi, rezervacija parcela Atlantic grupa, sve je to bilo prije 
dogovoreno i sve je bilo ustaljeno u praksi kako treba napraviti. Ono što ste Vi napravili to je 
ova betonara, a rezultate toga će te vidjeti. 

Što se tiče DINGA, neprestano vraćate tu priču, 2,2 milijuna kuna koje je dano iz Grada 
u moje vrijeme je dva milijuna vraćenih mjenica koje je potpisao vaš bivši gradonačelnik 8x 
250.000,00 kuna i uspjeli smo spasiti DING da ne pričamo o njihovima problemima što smo 
zatekli i slično. Isti oni ljudi koje smo doveli kao strateške partnere su preuzeli DING i Grad 
više za to nema nikakvih obveza i nije u Vama nikakva zasluga za to. Spominjete gluposti, 
osobne prirode, legalizacije i slično. Ova moja kuća u Novoj Gradiški ima građevinsku dozvolu, 
imala je, legalizirana je kuća u Baćin Dolu, stara je pa nije imala u to vrijeme, ali to su sve 
gluposti koje nisu bitne. Bitno je da odgovorite na pitanje je li se osjećate odgovornim za tvrtku 
Industrijski park, kojim kadroviranjem ste uništili nepovratno tu tvrtku kao bazu za CNC 
tehnologiju i ostalu i slično i pitao sam Vas vezano za tu betonaru. Odgovarajte konkretno na 
pitanja. Vi pričate ovdje za ovom govornicom svega i svačega ne bi li odveli priču u drugom 
pravcu i ne bi li to na neki način pričali o stvarima na koja ja ne mogu dati odgovor, a pričate 
neistine, insinuirate i obmanjujete naše građane.“ 

 
 LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ upitala je vijećnika da je zadovoljan odgovorom ili želi u 
pisanom obliku. 
 
 ŽELJKO BIGOVIĆ: „ Nemam šta čekati.“ 
 

VINKO GRGIĆ: „Razgovori za Atlantic, razgovori za Klima opremu su bili 
dugotrajni, vjerujte mi. Nisu trajali pet minuta. Meni su došli sad jedni investitori, Francuzi. 
Bili su mi prije tri mjeseca i vjerojatno će dolaziti sljedećih godinu dana. Onda ćemo konačno 
sjesti za stol, izvaditi parametre, dogovoriti, pripremiti, pa će naši pravnici pogledati ugovore 
pa će njihovi i tako dalje. Ugovor je potpisan, ja mislim, nakon par mjeseci gospodine Bigović, 
što ste preuzeli upravljanje gradom. Da li ste Vi zaista svjesni da ste Vi taj genijalac koji je u 
tih dva mjeseca dobio odnosno napravio sve te ugovore, a silna infrastruktura ljudi, silna 
infrastruktura ljudi koja je radila na tome godinama nije ništa napravila. Vi negirate njihov rad. 
Ljudi znaju i vjerojatno oni koji slušaju znaju dobro kako je bilo i što je bilo. Ja se ne kitim 
tuđim perjem niti ću se ikada kititi, znači to je moj stav, ali da preuzimam neke stvari, da je 
neko prije napravio i da ja kažem, da to sam ja napravio, to neću nikada. Ja sam svaki puta 
pohvalio bilo koga tko je bilo što radio u prošlosti zahvaljujući i ovome i onome i tako dalje. 
Vas nisam nahvalio i pohvalio jer niste mi ništa ostavili, na žalost. Ništa niste započeli, bilo je 
prazno. Mi smo prvu godinu, nismo imali projekta za kandidiranje za bilo kakav oblik fonda. 
Godinu dana smo propustili. Netko tko će mene naslijediti ima pune ruke posla jer ima svega. 
Ima jako puno razvojnih projekata, jako puno stvari gdje će se trudi  da dobije određena 
sredstva. 
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 Industrijski park je tu gdje je. Kada dobijem kompletnu reviziju, koji se sad isključivo 
dobro radi, temeljito, onda ću se moći očitovati na sve, cijelu priču kako je. Ja imam ljude 
kojima poklanjam pravo da preuzmu određenu odgovornosti na svim razinama i očekujem od 
njih najbolje sve, međutim neki imaju kapaciteta za to, neki nemaju i to se vidi nakon određenog 
vremena. Kakve su greške ako treba i prihvatiti te greške i politi se pepelom, da napravili smo 
grešku, ljudi smo. Ali moramo znati tko je napravio tu grešku, da li sam ja, ako sam ja napravio 
ja ću to reći osobno, svaki puta međutim za sada je bilo sve u redu, za sada radimo i ostavljamo 
trag za sobom. To je najvažnije. Možemo pričati, možemo pročitati ovdje, ali ne vidimo ili ne 
čitamo, nismo dovoljno brzi, kvalitetno pročitali taj tekst dva, tri puta i onda uhvatite to i držite 
se nečega. Ja mjerim naš rad i svoj rad i svojih pročelnika i svih nivoa po kvaliteti. Da li smo 
napravili nešto ili nismo napravili nešto, ali neću politizirati. Smatram da dobro radimo. Što će 
biti sa betonarom, da li će se pokazati, kažem, ako se pojavi jedan atom prašine bilo gdje, 
reagirati ćemo jer postoje ustanove koje reagiraju i koje će to dovesti. Vi ne pričate o silnom 
otrovu, o vrlo eksplozivnim stvarima koje se nalaze sto, dvjesto metara dalje! Tko priča o tome? 
Tko priča o ljudima koji rade svaki dan osam sati pod maskama? Da li je netko spomenuo? A 
ovdje govorimo o dvije, tri prašine, o dva, tri zrnca prašine, a ne vidite da dnevno prođe dnevno 
nekoliko desetaka tisuća automobila i kamiona na istoj udaljenosti autocestom. Što mislite, da 
oni iza sebe ostavljaju cvjetiće? Malo plave, malo žute, ljudi moji. Hajdemo biti realni.“ 
 

ZORAN GAZIBARIĆ, nakon što je pozdravio nazočne:„ Imam dva pitanja za 
Gradonačelnika. Prvo pitanje, stanovnike prigradskog naselja Ljupina zanima u kojoj su fazi 
projekti izgradnje pješačke staze u Ljupini, uređenje Društvenog doma, uređenje parka na 
nogometnom stadionu. 

Drugo pitanje, kada će Grad Nova Gradiška raspisati javni Natječaj za zakup državnog 
poljoprivrednog zemljišta?“ 
 

VINKO GRGIĆ: „Dom je kandidiran za Mjeru 7.4 ispred tvrtke Eko kong. Dječje 
igralište je kandidirano također na istu Mjeru 7.4, sam Grad je nositelj toga. Pješačka staza 
uskoro će biti kandidirana prema Mjeri 7.2 kada iziđe. Naime, mi smo već dobili građevinsku 
dozvolu, dobili smo za taj ipsilon kako mi to nazivamo, od nadvožnjaka do Doma ili do Crkve, 
pa imate lijevi dio prema Sičicama i donji dio prema Pustarama. Od samog Doma, odnosno od 
nadvožnjaka do Sičica, prema Sičicama to je županijska cesta. Prema Pustari je lokalna, naša 
cesta. Problem je u tome što po Mjeri 7.2 može biti financirana samo lokalna cesta. Nisu 
prihvatili našu ideju, naš prijedlog da kandidiramo taj dio jer to nije korektno prema 
građevinskoj dozvoli i što onda dalje? Sada radimo izmjenu i dopunu građevinske dozvole da 
te dvije dozvole, odnosno od jedne da napravimo dvije. Jedna koja će biti vezana za županijsku 
cestu, a druga koja će biti vezana za nerazvrstanu cestu i kada dobijemo građevinsku dozvolu, 
kada se otvori natječaj, kandidirati ćemo to tada.  

Što se tiče prodaje zemljišta, mi imamo veliki, mislim veliki problem, imamo jednu 
novu proceduru, novi zakon o prodaji ili najmu građevinskog odnosno poljoprivrednog 
zemljišta koji nam je bio prije godinu dana i više. Tražili su od nas da napravimo projekte za tri 
mjeseca svi. Mi smo to svi napravili. Nakon toga se doslovno ništa nije dogodilo. Mi nemamo 
konkretnih informacija, naputaka da li je naš taj projekt za prodaju, za najam i za sve ostalo 
korektan jer nemamo njihova mišljenja, a bez tog mišljenja ne možemo napraviti ništa. Bila je 
velika, velika priča oko toga, idemo novo, pa su onda stočari, ustvari to je išlo stočarima na 
ruku jer ako si imao zemljišta i jednu kravu bio si u prednosti nego ako imaš sto zemljišta bez 
krave i tako dalje i tako dalje. Tako da, mi smo samo svjedoci te jedne neuredne situacije i 
zatočenici iste.“ 
 
 LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ upitala je vijećnika da je zadovoljan odgovorom. 
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 ZORAN GAZIBARIĆ odgovorio je da je. 
 

LJEPŠA RAKAS VUJČIĆ: „Gradonačelniče, za Vas i Vaše suradnike imam dva 
pitanja. Prvo pitanje, da li se možda što radi ili poduzima ili će se u budućnosti poduzimati u 
svezi Azila za napuštene životinje, znači pse, mačke lutalice i to?  

Drugo, da li se što radi po pitanju poticane stanogradnje u gradu Nova Gradiška jer 
mislim ako bi tu nešto krenuli da bi to bila jedna od najboljih demografskih ili mjera u gradu.“ 
 

VINKO GRGIĆ: „Ja ću, na prvo pitanje će moja Zamjenica odgovoriti s obzirom da 
je ona dobila taj dio oko toga da se brine za Azil za životinje i ostalo.  

Što se tiče poticane stanogradnje, evo sljedeća točka Dnevnog reda, ja ću se sada 
nadovezati na nju, riječ je o poništavanju Detaljnog plana uređenja, odnosno stavljanju van 
snaga na Urijama, zato što je onemogućio nekakve stvari koje mi sada imamo pravo. Naime, 
sva ona zemljišta koju mislite od zgrade POS-a poticane stanogradnje, tamo prema Domu 
zdravlja i gore prema, hajdemo reći Viti načelniku, onu veliko zemljište, samo jedan mali 
komad je bilo u vlasništvu Grada. Svi od vas su očekivali i mislili da je to u vlasništvu Grada 
Nove Gradiške, nije. Međutim, evo prošli tjedan smo potpisali ugovor i kupili sve, praktično. 
Ugovor će se realizirati ili konzumirati u onom trenutku kada donesemo rebalans Proračuna ali 
moramo osigurati ta sredstva. Mislim da smo dobili odličnu cijenu i na tom zemljištu moći 
ćemo osigurati ili organizirati prostor za dvije zgrade poticane stanogradnje. Čim to potpišemo, 
odnosno već je potpisano, ali kažem moramo još mi ispoštovati proceduru, ja ne volim trčati 
unaprijed, ja ću otići u Ministarstvo, otići ću u APN, pogledati ću, da vidimo koje su varijante 
i koje su mogućnosti i zaista nam je cilj napraviti tamo, odnosno prepustiti Ministarstvu da 
organizira gradnju da li preko privatnih partnera ili preko nečega. Naravno, Grad će izići sa 
svim beneficijama koje su moguće zakonski da ta cijena u konačnosti bude što manja i što 
kvalitetnija našim građanima. Tako da, planiramo to i ja vjerujem da bi moglo doći do 
realizacije.“ 
 

IVANA TRUPINA, pozdravila je sve nazočne i slušatelje: „Evo, trenutno se nalazimo 
u nekoj fazi kada se moramo pobrinuti za sve svoje napuštene životinje. Imamo jednu odličnu 
komunalnu redarku, gospođa Manuela Stipetić koja zaista hoda za tim psima po gradu, čak je 
imala i neku nezgodu tijekom hvatanja jednog psa. Završila je u zavojima i sve to i zaista žena 
jako dobro odrađuje taj posao, a to je sve što trenutno možemo. Kada dobijemo neku dojavu 
onda s tim životinjama idemo u sklonište za životinje u Pakrac ukoliko ne pronađemo vlasnika 
te napuštene životinje. Sada je od 1.1. na snazi novi Zakon koji nam je rekao da svaka jedinica 
regionalne samouprave, znači svaka županija mora imati svoje sklonište za životinje. Upravo, 
ja sam prošli tjedan bila i na tom sastanku, na koordinaciji na koju smo malo više pričali o tome, 
zato vam se i obraćam danas s obzirom da nije djelokrug gospodarstva, ali ćemo pokušati, 
pronaći neke natječaje i načine i neke fondove ili neko ministarstvo kako bismo uspjeli to 
isfinancirati, da i svi zajedno napravimo jedan Azil za životinje s obzirom da nas je Zakon na 
to natjerao. Zakon se mora poštivati, a mi smo tu da se držimo zajedno i to sve odradimo. 
Vjerojatno će to biti jedna od točaka Dnevnog reda na sljedećim vijećima, pa vas molim za 
razumijevanje i da svi zajedno idemo u istom smjeru. Azil za životinje bi nam jako dobro došao. 
To je općenito trošak, jedan veliki trošak za naš grad, ali smatramo da imamo toliko natječaja i 
toliko mogućnosti financiranja gdje bismo mogli iznaći neke mogućnosti baš za svoju jedinicu 
lokalne samouprave.?“ 

 
 LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ napomenula je da je zadovoljna odgovorima. 
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Budući više nije bilo vijećničkih pitanja i prijedloga, Predsjednica Gradskog vijeća 
zaključila je rad po ovoj točki Dnevnog reda. 
 
 
Točka 2. PRIJEDLOG ODLUKE O PROVOĐENJU POSTUPKA STAVLJANJA 
     IZVAN SNAGE DETALJNOG PLANA UREĐENJA CENTAR III U NOVOJ
     GRADIŠKI 
 
 LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ, predsjednica Vijeća zamolila je potpredsjednika Vijeća 
gosp. Marijana Radića da ju nakratko zamijeni u predsjedanju sjednicom. 
 
 U ime predlagatelja uvodno pojašnjenje podnijela je Andrea Štengl, voditeljica Odsjeka 
za prostorno uređenje i zaštitu okoliša. 
 

Nakon uvodnog izlaganja Zamjenik predsjednice Gradskog vijeća otvorio je raspravu. 
 
IGOR BABIĆ, u ime Kluba vijećnika SDP-a i Hrvatskih laburista: „Gospođa Štengl je 

to sve lijepo objasnila, znači stavlja se van snage nešto što je zakonska procedura, poštiva se 
kompletna procedura koja je po zakonu, imate sve u Odluci i samo mogu reći da će Klub 
vijećnika SDP- a i Hrvatskih laburista podržati ovakvu odluku. 

 
 ŽELJKO BEŠLIĆ, u ime Kluba vijećnika HDZ-a: „Klub vijećnika HDZ-a ne bi više 
o tome raspravljao, mi ćemo isto tako podržati ovu točku Dnevnog reda.“ 
 
 Budući se za raspravu nije više nitko javio, Zamjenik predsjednice Gradskog vijeća 
stavio je Prijedlog odluke na glasovanje. 
 
 Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 13 „za“, nitko „protiv“, bez 
„suzdržanih“ od glasovanja, na temelju članka 86. i 113. Zakona o prostornom uređenju 
(„Narodne novine“, broj 153/13 i 65/17) i članka 34. alineja 2. Statuta Grada Nove Gradiške 
(„Novogradiški glasnik“, broj 1/18), donijelo je  
 

O D L U K U 
o provođenju postupka stavljanja izvan snage Detaljnog plana uređenja Centar III u 

Novoj Gradiški 
 

KLASA: 350 – 04/19 – 01/02 
URBROJ: 2178/15-01-19-3 
 
 (Odluka je prilog ovom zapisniku i čini njegov sastavni dio.) 
 

Točka 3.  PRIJEDLOG ODLUKE O PROVOĐENJU POSTUPKA STAVLJANJA
 IZVAN SNAGE DIJELA DETALJNOG PLANA UREĐENJA NASELJA
 URIJE U NOVOJ GRADIŠKI  
 
 U ime predlagatelja uvodno izlaganje podnijela je Andrea Štengl, voditeljica Odsjeka 
za prostorno uređenje i zaštitu okoliša. 
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 ANDREA ŠTENGL: „Znači u biti obrazloženje je isto kao i kod prethodne točke osim 
što kod nastajanja ovih materijala nismo imali saznanja upravo ovo što je Gradonačelnik 
najavio, znači da će se riješiti problem imovinsko-pravnih odnosa na dijelu koji smo htjeli 
ostaviti na snazi i da obzirom na novonastale okolnosti, da su sada tu riješeni imovinsko pravni 
odnosi i da onda ne bismo imali nekakvih ograničenja prilikom budućih realizacija ovih zgrada 
POS-a. Predlažemo znači da umjesto stavljanja van snage dijela Plana provedemo postupak 
stavljanja znači kompletnog Detaljnog plana izvan snage.“ 
 

Nakon uvodnog izlaganja Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu. 
  

IGOR BABIĆ, u ime Kluba vijećnika SDP-a i Hrvatskih laburista: „Vrlo kratko nakon 
ovakvog pojašnjenja v.d. pročelnice, Klub vijećnika SDP-a i Hrvatskih laburista će prihvatiti 
ovakvu Odluku, iako izmijenjenu ali zbog novonastalih okolnosti prihvaćamo.“ 
 
 ŽELJKO BEŠLIĆ, u ime vijećnika Kluba HDZ-a: „Klub vijećnika HDZ-a će isto tako 
prihvatiti ovu Odluku s obzirom na ovo što smo čuli, međutim osvrnuo bi se na neke stvari koje 
su svojevremeno bile komentirane, odnosno one regulacije prometa u Naselju Urije. Ako se 
sjećate, pod velikim pritiskom, normalno ljudi iz vladajuće stranke su prihvatili to i sada smo 
došli do te situacije da  nam je Klub HDZ-a bio protiv te regulacije pa i uvažena Predsjednica 
da je bila protiv te regulacije pa smo došli do te situacije da je zabranjen promet, odnosno onim 
dijelim ispred zgrade mislim  17, 18. U međuvremenu se uvidjelo da je  promet kraj zgrade u 
kojoj stanuje uvažena Predsjednica nemoguć itd. pa su postavljene žardinjere. Mi ćemo 
prihvatiti to, međutim ipak u nekim slučajevima morate i Vi prihvatiti glas oporbe.“ 
 
 LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ: „Hvala što prihvaćate. Samo bih dodala žardinjere su bile 
nekakav prijelazni period, izišla je Prometna inspekcija ako se to tako zove ili slično iz Osijeka 
koja je to sve pogledala i postavljeni su prometni znakovi i kod zgrade 17, 18, 23 i 24, tako da 
je Prometna inspekcija naložila postavljanje prometnih znakova zabrane prolaza. Tako da su 
prometni znakovi, očito dugo niste išli tamo.“ 
 
 ŽELJKO BEŠLIĆ: „Vjerojatno, da li taj promet može ići ili ne može?“ 
 
 LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ: „Ne može u ni jednoj varijanti.“ 
 
 ŽELJKO BEŠLIĆ: „Pa isto je žardinjere ili prometni znakovi.“ 
 
 LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ: „Nije isto, nije isto. Evo i Policija to revnosno  kontrolira, 
neki dan su puno ljudi zaustavili koji ne gledaju na prometne znakove, a što se tiče žurnih službi 
one mogu.“ 
 
 VINKO GRGIĆ: “Jedan od apsurda ovog Detaljnog plana uređenja, tu gdje spominjete 
žardinjere, to je 17 i 18, a 16 i 17 znate kako stoje one dvije zgrade, između po ovom DP-u je 
cesta, što bi onda rekli, baš cesta, tako da je dobro da se makne.“ 
 
 Budući se za raspravu nije više nitko javio, Predsjednica Gradskog vijeća stavila je 
Prijedlog odluke na glasovanje. 
  
 Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 13 „za“, nitko „protiv“, bez 
„suzdržanih“ od glasovanja, na temelju članka 86. i 113. Zakona o prostornom uređenju 
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(„Narodne novine“, broj 153/13 i 65/17) i članka 34. alineja 2. Statuta Grada Nove Gradiške 
(„Novogradiški glasnik“, broj 1/18), donijelo je  

 
O D L U K U   

o provođenju postupka stavljanja izvan snage dijela Detaljnog plana uređenja naselja 
Urije u Novoj Gradiški 

 
KLASA: 350 – 04/19 – 01/01 
URBROJ: 2178/15-01-19-3 
 
 (Odluka je prilog ovom zapisniku i čini njegov sastavni dio.) 
 
Točka 4. PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENI ODLUKE O PODJELI POSLOVNIH 
    UDJELA TRGOVAČKOG DRUŠTVA „ODLAGALIŠTE“ D.O.O. NOVA
    GRADIŠKA 
 
 U ime predlagatelja uvodno pojašnjenje iznio je Zlatko Zebić, v.d. tajnik-a Ureda Grada, 
 
 Nakon uvodnog izlaganja Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu. 
 

MARIJAN RADIĆ, u ime Kluba vijećnika SDP-a i Hrvatskih laburista: „Konstatiram 
ono što smo mi donijeli na zadnjoj sjednici. Da bi naš Gradonačelnik mogao potpisati Društveni 
ugovor moramo donijeti danas i ovakvu odluku. Zašto je ovakva odluka, zašto smo dali 2%? Iz 
jednostavnog razloga, dolaskom nove Uprave u naše Odlagalište željelo je proširiti djelokrug 
poslova. Ovoga trenutka imamo sedam općina i Grad Novu Gradišku koji vrše uslugu odvoza 
u našim općinama, što je značajno povećanje obima posla. Samim time i prihodovna strana će 
Odlagališta rasti, a s ovim udjelima od 2% koje smo dali općinama koje su to prihvatile od 
općine Dragalić, Cernik, Rešetari i Stara Gradiška mi smo im omogućili da bez javne nabave 
sklope s nama ugovor o odvozu komunalnog otpada. Mislim da je to jedna rutinska odluka koju 
moramo donijeti kao dodatak, a onda će naš Gradonačelnik i kao jedan od sudionika Skupštine 
toga Društva potpisati ovaj Društveni ugovor sa tim općinama. Prihvatit ćemo to naravno.“ 

 
ANTUN ŠKVORČEVIĆ, u ime Kluba vijećnika HDZ-a: „S obzirom da smo na 

zadnjoj sjednici, kako kaže kolega Marijan, donosili ovu Odluku, odnosno to je bio Prijedlog i 
bili smo prihvatili, sada imamo odustajanje i ostalo nas je koliko nas je ostalo. Mi ćemo podržati 
ove izmjene Odluke o prihvaćanju udjela, HDZ će glasati za.“ 

 
Budući se za raspravu nije više nitko javio, Predsjednica Gradskog vijeća stavila je 

Prijedlog odluke na glasovanje. 
  
 Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 12 „za“, nitko „protiv“, bez 
„suzdržanih“ od glasovanja, na temelju članka 35. Zakona o lokalnoj i područnoj (regionalnoj) 
samoupravi („Narodne novine“, broj 33/01, 60/01-vjerodostojno tumačenje, 129/05, 109/07, 
125/08, 36/09, 150/11, 144/12, 19/13-pročišćeni tekst, 137/15 i 123/17) i članka 34. stavak 1. 
podstavak 2. Statuta Grada Nove Gradiške („Novogradiški glasnik“, broj 1/18), donijelo je
  
 

O D L U K U 
o izmjeni Odluke o podjeli poslovnih udjela trgovačkog društva „Odlagalište“ d.o.o. 

Nova Gradiška 
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KLASA: 350 – 04/19 – 01/01 
URBROJ: 2178/15-01-19-3 
 
 (Odluka je prilog ovom zapisniku i čini njegov sastavni dio.) 

 
 

Točka 5. PRIJEDLOG ODLUKE O DAROVANJU ZEMLJIŠTA U VLASNIŠTVU
       GRADA NOVE GRADIŠKE 
 

U ime predlagatelja uvodno izlaganje podnio je Tomislav Sigurnjak, dipl.ing. geodezije, 
voditelj Odsjeka za graditeljstvo i upravljanje gradskom imovinom. 

 
Nakon uvodnog izlaganja Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu.  
 
IVAN ADŽIĆ, ispred Kluba vijećnika SDP-a i Hrvatskih laburista: „Već smo imali 

znači ovu temu prošlih sjednica, znači ovdje se samo naglašava Ugovor o darivanju bez 
naknade kao što je bilo prošli puta, bez naknade jer bilo malo problema, gdje Grad Nova 
Gradiška daruje česticu Elektrotehničkoj i ekonomskoj školi. Naravno da ćemo mi to prihvatiti, 
svi smo za.“ 

 
ANTUN ŠKVORČEVIĆ:U ime Kluba vijećnika HDZ-a „Kao što je kolega Adžić 

rekao imali smo prošli puta na nekoj od sjednica, ne sjećam se sada kojoj, prijedlog Odluke, 
sada imamo donošenje Odluke. Na prijedlogu smo podržali ovaj prijenos tako da i sada ovu 
Odluku podržavamo.“ 

 
Budući se za raspravu nije više nitko javio, Predsjednica Gradskog vijeća stavila je 

Prijedlog odluke na glasovanje. 
 
 Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 13 „za“, nitko „protiv“, bez 
„suzdržanih“ od glasovanja, na temelju članka 34. stavak 2. Zakona o vlasništvu i drugim 
stvarnim pravima („Narodne novine“, broj 91/96, 68/98, 137/99, 22/00, 129/00, 114/01, 79/06, 
141/06, 146/08, 38/09, 153/09, 143/12 i 152/14) i članka 34. stavak 1. alineja 16. Statuta Grada 
Nove Gradiške („Novogradiški glasnik“, broj 1/18), donijelo je  
 
 

O D L U K U 
o darovanju zemljišta u vlasništvu Grada Nove Gradiške 

 
KLASA: 940 – 01/18 – 01/01 
URBROJ: 2178/15-01-19-3 
 
 (Odluka je prilog ovom zapisniku i čini njegov sastavni dio.) 
 
 
Točka 6. PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O  
     DAVANJU U ZAKUP I KUPOPRODAJI POSLOVNOG PROSTORA U  

    VLASNIŠTVU GRADA NOVE GRADIŠKE 
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 U ime predlagatelja uvodno izlaganje podnio je Tomislav Sigurnjak, dipl.ing. geodezije, 
voditelj Odsjeka za graditeljstvo i upravljanje gradskom imovinom. 
 

Nakon uvodnog izlaganja Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu. 
 
VESNA ĐAPIĆ, u ime Kluba vijećnika SDP-a i Hrvatskih laburista: „Ja ću samo reći 

da u ime Kluba vijećnika SDP-a i Hrvatskih laburista prihvaćamo ovaj Prijedlog odluke.“ 
 
 Budući se za raspravu nije više nitko javio, Predsjednica Gradskog vijeća stavila je 
Prijedlog odluke na glasovanje. 
 
 Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 10 „za“, nitko „protiv“, bez 
„suzdržanih“ od glasovanja, na temelju članka 1. stavaka 1. Zakona o zakupu i kupoprodaji 
poslovnog prostora („Narodne novine“, broj 125/11, 64/15 i 112/18) i članka 34. Statuta Grada 
Nove Gradiške („Novogradiški glasnik“, broj 1/18), donijelo je  
 

 O D L U K U 
o izmjenama i dopunama odluke o davanju u zakup i kupoprodaji poslovnog prostora u 

vlasništvu Grada Nove Gradiške 
 

KLASA: 023 – 08/17 – 01/43 
URBROJ: 2178/15-01-19-3 
 
 (Odluka je prilog ovom zapisniku i čini njegov sastavni dio.) 

 
 

Točka 7. PRIJEDLOG ODLUKE O PRODAJI POSLOVNIH PROSTORA U 
     VLASNIŠTVU GRADA NOVE GRADIŠKE 
 
 U  ime predlagatelja uvodno pojašnjenje iznio je Vinko Grgić, gradonačelnik.  

 
Nakon uvodnog pojašnjenja Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu. 
c 
VLATKO GREINER, u ime Kluba vijećnika SDP-a i Hrvatskih laburista: „Prije nego 

što kažem našu odluku malo ću se nadovezati nešto kada sam slušao kolegu Škvorčevića, da, 
idemo mi u taj lokal svi itd. i kupovao sam i u Paunu prije nego što se prodao, tako da to su 
lokali, trgovine gdje mi svi živimo u ovom gradu, zalazimo, ulazimo itd. tako da to sad ne igra 
ulogu vezano za ovu odluku. Klub SDP-a i Hrvatskih laburista će podržati ovaj Prijedlog odluke 
o prodaji nekretnina o vlasništvu Grada Nova Gradiška.“ 

 
ANTUN ŠKVORČEVIĆ u ime Kluba vijećnika HDZ-a: „Šta reći nakon ovog malog 

pojašnjenja vezano za ovu priču, vezano za prodaju toga prostora malo mi je lakše, priznat ću, 
nakon toga i odluku o tome koju sam bio razmišljao o Odluci da ne podržim sada bih 
promijenio. Naime, kada donosimo ovakve odluke moramo imati senzibilitet za ljude koji su 
nas ovdje upravo gdje stojimo, gdje donosimo odluke delegirali da ne ostavljamo prostora za 
bilo kakve špekulacije zbog čega se nešto radi. To je moj zadatak osobno, oporbe je veći zadatak 
nego vladajućih. Zbog toga sam oprezan kada se tiče prodaje bilo čega gradskoga, naročito kada 
je, zbog čega sam to naglasio, naročito iz razloga kada imamo enormno visok Proračun za ovu 
godinu. Onda naravno da postoji nekakav uvijek oprez kada se radi o dodatnoj prodaji i već 
imamo proračun koji je duplo veći nego prijašnjih godina, ali ne bih sada dalje više elaborirao. 
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Mi ćemo podržati ovu Odluku i nadam se da će to biti dobra odluka i da će ovu priču 
Gradonačelnika vezano za sredstva koja se time ostvare preusmjeriti za kupnju druge nekretnine 
koja je vrlo bitna Gradu i koja nas sve bode u oči, a to je ta robna kuća koja će doslovno ostati 
sada kao posljednji, kako kaže Gradonačelnik, mohikanac. kada ste rekli za trgovce, gosp. 
Ivaniševića koji je kupio Paun zbog čega smo podržali toga našeg čovjeka posljednjeg koji je 
ostao s trgovinom. Svi ostali su se na žalost ugasili jer jednostavno nismo mogli konkurirat, 
zato smo podržali i promijenili isto tako odluku kada je bilo riječi o prodaji toga poslovnog 
prostora.  Istina, trebamo znati šta radimo i s čime raspolažemo i da budemo pred građanstvom 
čisti jer želimo biti transparentni kao oporba, a vjerujem da ćete se i vi pridružiti nama s ovim 
pa ćemo podržati Odluku.“ 

 
VLATKO GREINER: u ime Kluba vijećnika SDP-a i Hrvatskih laburista „Kolega 

drago mi je što ovo čujem i svi mi razmišljamo, ne slično nego isto, nikome nama nije u cilju 
da nas u gradu netko vuče za ruku i kaže – pogodovali ste tome zbog toga i toga. Činjenica isto 
je ta da u tom Paunu i u tom lokalu drugome je zaposleno nekih desetak, petnaestak ljudi. Znači 
radimo ugodno s korisnim, da imamo u Proračunu sredstava, znate kako se kaže para ide na 
paru.“ 

 
LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ: „Evo ja ću kratko reći, kada se prodavao ovaj prostor 

gradski gdje je bio i sad je još uvijek trgovački obrt Paun ja sam jedina bila suzdržana i nekako 
mi je bilo žao gradske imovine pa mi je žao i sada, ali nakon ovoga pojašnjenja Gradonačelnika 
i prije i sada da se stvarno ti novci misle za nešto važno, što bi rekao gosp. vijećnik iz HDZ-a, 
a i naši vijećnici, korisno, a to ova bivša robna kuća i tu napraviti stvarno nešto korisno za grad 
i za sve, tako da mislim da ne trebamo biti skeptični prema tome.“ 

 
Budući se za raspravu nije više nitko javio, Predsjednica Gradskog vijeća stavila je 

Prijedlog odluke na glasovanje. 
 

 Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 11 „za“, nitko „protiv“, bez 
„suzdržanih“ od glasovanja, na temelju članka 34. stavak 1. alineja 13. Statuta Grada Nove 
Gradiške („Novogradiški glasnik“, broj 1/18), donijelo je  
 

 O D L U K U 
o prodaji poslovnih prostora u vlasništvu Grada Nove Gradiške 

 
KLASA: 023–08/19–01/43 
URBROJ: 2178/15-01-19-3 
 
 (Odluka je prilog ovom zapisniku i čini njegov sastavni dio.) 

 
 

Točka 8. PRIJEDLOG RJEŠENJA O IMENOVANJU V.D. RAVNATELJICE  
     GRADSKE KNJIŽNICE 
 
 U ime predlagatelja uvodno pojašnjenje iznio je Zlatko Zebić, v.d. tajnika Ureda Grada. 

 
 Nakon uvodnog izlaganja Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu. 
 

JELENA KOVRE u ime Kluba vijećnika SDP-a i Hrvatskih laburista: „Mi se slažemo 
s ovim Prijedlogom.“ 
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 TOMISLAV BEĆIREVIĆ u ime Kluba vijećnika HDZ-a: “Mi se također slažemo sa 
ovim Prijedlogom.“ 
  
 Budući se za raspravu nije više nitko javio, Predsjednica Gradskog vijeća stavila je 
Prijedlog rješenja na glasovanje. 
 
 Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 11 „za“, nitko „protiv“, bez 
„suzdržanih“ od glasovanja, na temelju članka 43. stavak 2. Zakona o ustanovama („Narodne 
novine“, broj 76/93, 29/97, 47/99 i 35/08) i članka 32. stavak 1. podstavak 2. Statuta Grada 
Nove Gradiške („Novogradiški glasnik“, broj 1/18), donijelo je  
 

 R J E Š E N J E 
o imenovanju v.d. ravnateljice Gradske knjižnice Nova Gradiška 

 
KLASA: 022–06/19–01/10 
URBROJ: 2178/15-01-19-4 
 
 (Rješenje je prilog ovom zapisniku i čini njegov sastavni dio.) 
 
Točka 9. IZVJEŠĆE O LOKACIJAMA I KOLIČINAMA ODBAČENOG OTPADA,
      TROŠKOVIMA UKLANJANJA ODBAČENOG OTPADA I PROVEDBI 
      MJERA ZA UKLANJANJE OTPADA ODBAČENOG U OKOLIŠ U 2018. 
 

Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu. 
 

 ZORAN GAZIBARIĆ, u ime Kluba vijećnika SDP-a i Hrvatskih laburista: „Klub vijećnika 
SDP-a i Hrvatskih laburista prihvaća ovakvo Izvješće.“ 
 
 TOMISLAV BEĆIREVIĆ u ime Kluba vijećnika HDZ-a istakao je da će njihov Klub 
prihvatiti ovo Izvješće. 
 
 VINKO GRGIĆ zahvalio se vijećnicama i vijećnicima na jednoglasnom donošenju svih 
akata na današnjoj sjednici. 
 
 LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ: „Evo prije nego što dam ovo Izvješće na glasovanje samo ovo 
što je već Gradonačelnik na početku ove sjednice rekao da će vjerojatno do kraja mjeseca biti još 
jedna sjednica, negdje tamo oko 21. ožujka, uglavnom između 20. i 30., Poziv će stići. Mislim da bi 
možda ipak mi se trebali vratiti na ono naše vrijeme u 10,00 sati, ovako tko hoće biti hoće, tko neće 
da ne znam koje stavimo vrijeme nikada ne paše.“ 

 
Budući se za raspravu više nije nitko javio, Predsjednica Gradskog vijeća stavila je 

Izvješće na glasovanje. 
  
 Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 11 „za“, nitko „protiv“, bez 
„suzdržanih“ od glasovanja, na temelju članka 34. stavak 1. podstavak 2. Statuta Grada Nove 
Gradiške („Novogradiški glasnik“,   donijelo je 
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 Z A K L J U Č A K 

o prihvaćanju Izvješća o lokacijama i količinama odbačenog otpada, troškovima 
uklanjanja odbačenog otpada i provedbi mjera za uklanjanje otpada odbačenog u okoliš 

u 2018. 
 
KLASA: 363–04/19–05/01 
URBROJ: 2178/15-01-19-3 
 
 (Zaključak je prilog ovom zapisniku i čini njegov sastavni dio.) 
 
 Po završetku zadnje točke Dnevnog reda, Predsjednica Gradskog vijeća zaključila je 
rad 14. sjednice Gradskog vijeća Grada Nove Gradiške u  14,30 sati. 
 
               
VODITELJ ZAPISNIKA                PREDSJEDNICA 
         GRADSKOG VIJEĆA 
     Nela Bednarik 
                            Ljepša Rakas Vujčić, dr.med. 
KLASA: 021 – 05/17– 01/15 
URBROJ: 2178/15-01-01-18-2 


